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MESTO BREZNO 
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 
 

 

 

ZÁPISNICA 

 z 2 . pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, konaného 

dňa  25. marca 2015 v Brezne 

 

PRÍTOMNÍ:  

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Bc. Andrej Barančok, MUDr. Eva Wolframová, Ing. arch. Ján Králik, Ing. Milan Hašan, Ing. 

Vladimír Kvačkaj , Mgr. Ján Račák, Ing. Jaroslav Demian, Ing. Milan Kováčik 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

Mgr. Petra Dzurmanová, Milan Palovčík , Ján Maruškin, Iveta Ledňová, Ing. Milan Macuľa 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

Mgr. Daniel Struhár, Jozef Tokár, Mgr. Eva Skačanová, Ing. Vladimír Strmeň, Ing. Martin 

Ridzoň, PhD. 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Ing. Mária Majerčíková 

OSPRAVEDLNENÝ 

MUDr. Erik Richter 

NESKORŠÍ PRÍCHOD 

Iveta Ledňová, Milan Palovčík 

 

OSTATNÍ PRÍTOMNÍ 

podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1) 

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel. PhD., primátor mesta, Ing. arch. Ján Králik, zástupca primátora 

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

JUDr. Tomáš Abel. PhD, primátor mesta Brezna v súlade s § 13, ods. 4 písm. a/ zákona číslo 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otvoril druhé pracovné 

zasadnutie MsZ mesta  Brezna o 09.30 hodine.  

Zasadnutie MsZ bolo zvolané v súlade s ustanovením § 12, ods. 1  zákona o obecnom 

zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci MsZ s platným mandátom. Z 20 poslancov bolo 
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prítomných 16 poslancov,  zasadnutie MsZ bolo vyhlásené za schopné právoplatne sa 

uznášať. Primátor mesta privítal všetkých prítomných. 

K bodu 2/ Skúška hlasovacieho zariadenia 

bez problémov 
 

K bodu 3/  Procedurálne otázky 

K bodu 3A Voľba návrhovej komisie: 

 

Mgr. Petra Dzurmanová, Mgr. Ján Račák, Ing. Vladimír Strmeň 

 

Hlasovanie:  Prítomných:   16 

Za:    16 

Návrhová komisia bola zvolená. 

 

K bodu 3B Voľba mandátovej komisie: 

 

Mandátová komisia sa volí z dôvodu, že na zasadnutí mestského zastupiteľstva je prítomný 

úspešný kandidát na poslanca mestského zastupiteľstva, ktorý kandidoval vo volebnom 

obvode č. 3 a bude skladať sľub poslanca, ktorý je zákonnou podmienkou pre to, aby sa 

mandát poslanca stal aktívnym. 

 

Návrh členov: 

Ing. Vladimír Kvačkaj, Ing. Milan Kováčik, Mgr. Daniel Struhár 

 

Hlasovanie:  Prítomných:   16 

Za:    15 

Proti:     0 

Zdržal sa.    0 

Nehlasoval:    1 

Mandátová komisia bola zvolená. 

 

 

K bodu 3C/    overovatelia zápisnice: MUDr. Eva Wolframová, Ján Maruškin 

 

 

K bodu 3D/ zapísaním uznesení poverená: Mgr. Ingrid Poliaková  

  vypracovaním zápisnice poverená: Janka Štulajterová 

 

K bodu 3E/ Informácie o podpise zápisníc  

Za overovateľov zápisnice zo zasadnutia konaného dňa16. februára 2015, boli určení poslanci 

Ing. Mária Majerčíková a Jozef Tokár,  ktorí zápisnicu podpísali bez výhrad.  
 

K bodu 4/ 

Zloženie sľubu kandidáta 

Na ustanovujúcom zasadnutí 15. decembra 2014 Mestská volebná komisia v Brezne 

oboznámila poslancov s výsledkami volieb do orgánov samosprávy obcí, ktoré sa konali 15. 

novembra 2014. V správe bolo, okrem základných informácií o počte volebných okrskov 

a počte voličov, ktorí boli zapísaní do zoznamu voličov a ktorí sa zúčastnili volieb ďalej 



3 

 

konštatované, že Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna v júni 2014 určilo pre volebné obdobie 

2014 - 2018 štyri volebné obvody, do ktorých bolo zvolených 21 poslancov. Mestské 

zastupiteľstvo na ustanovujúcom zasadnutí 15. decembra 2014 vzalo na vedomie výsledky 

volieb v týchto volebných obvodoch a skonštatovalo, že zákonom predpísaný sľub zložilo 20 

poslancov. Ospravedlnený bol úspešný kandidát vo volebnom obvode č. 3 pán Ing. Miroslav 

Fašang (vo volebnom obvode č. 3 získal celkom 572 hlasov), ktorý sa tohto zasadnutia 

nemohol zúčastniť.  

Aby sa mandát poslanca stal aktívny, musí kandidát zvolený za poslanca zložiť zákonom 

predpísaný sľub a to na prvom zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktorého sa zúčastní.  

 

Ing. Miroslav Fašan zložil sľub poslanca do rúk primátora. 

 

 

K bodu 5/ 

Správa mandátovej komisie 

Mandátová komisia konštatuje, že novozvolený poslanec Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna Ing. Miroslav Fašang Brezno, zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva, ktorý potvrdil svojím podpisom. 

 

 

K bodu 6/ 

Schválenie uznesenie z I. časti programu 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

Konštatuje, že novozvolený poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna Ing. Miroslav 

Fašang bytom Brezno, zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 

 

Pozn.:Návrh uznesenia v zápisnici upravený v zmysle zákona č. 122/2013 o ochrane 

osobných údajov. 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie:  Prítomných:   16 

Za:    15 

Proti:     0 

Zdržal sa.    0 

Nehlasoval:    1 

  Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 42/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 K bodu 8/ Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

 

Návrhy na doplnenie programu: 

 

Mgr. Eva Skačanová 

Bod 15.12. Vypracovanie analýzy, projektovej dokumentácie a následne príprava 

a predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre čerpanie 
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finančných prostriedkov z Európskych štrukturálnych a investičných fondov 

v rámci Operačného programu Kvalita životného prostredia a Integrovaného 

operačného programu zameraných na protipovodňové opatrenia 

 

Ing. Vladimír Strmeň 

Bod 15.14 Oprava lavičiek v existujúcich autobusových zastávkach – smer Vrchdolinka 

Bod 15.15 Merač rýchlosti na Vrchdolinke za informačnou smerovou značkou 

označujúcou koniec obce „Brezno“ 

Bod 15.16 Dobudovanie mestského rozhlasu smerom na Vrchdolinku 

 

Mgr. Petra Dzurmanová 

ako predkladateľka stiahla z rokovania bod 11/ Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Brezna o poskytovaní finančného príspevku pre mladé talenty mesta Brezna 

 

Ing. Miroslav Fašang 

Bod 15.17 Zriadenie stálej hliadky MsP na Baldovskom moste 

Bod 15.18 Pravidelná úprava pozemku na ulici Hradby 

Bod 15.19 Znovuuvedenie do prevádzky úradnej tabule na ulici 9. mája 

 

Poslanec Ing. Jaroslav Demian navrhol hlasovať  o jednotlivých doplňujúcich návrhoch 

samostatne. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcich návrhoch: 

Doplnenie bodu 15.20 – návrh Mgr. Skačanovej Prítomných  17 

        Za   14 

        Proti    0 

        Zdržal sa   3 

 

Doplnenie bodu 15.19 – návrh Ing. Fašanga  Prítomných  17 

        Za   14 

        Proti    0 

        Zdržal sa   3 

 

Doplnenie bodu 15.18 – návrh Ing. Fašanga  Prítomných  17 

        Za   14 

        Proti    0 

        Zdržal sa   3 

 

Doplnenie bodu 15.17 – návrh Ing. Fašanga  Prítomných  17 

        Za   12 

        Proti    1  

        Zdržal sa   4 

 

Doplnenie bodu 15.14 – návrh Ing.Strmeňa  Prítomných  18 

        Za   16  

        Proti    0 

        Zdržal sa   2 
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Doplnenie bodu 15.15– návrh Ing.Strmeňa  Prítomných  18 

        Za   15  

        Proti    0 

        Zdržal sa   3 

 

 

Doplnenie bodu 15.16 – návrh Ing.Strmeňa  Prítomných  18 

        Za   17  

        Proti    0 

        Zdržal sa   1 

  

Primátor mesta dal hlasovať o  programe ako celku: 

Hlasovanie:  

     Prítomných:   18 

     Za:    18    

     Proti:      0     

     Zdržal sa:         1       

     Program bol schválený 

 

 

Mestské zastupiteľstvo rokovalo  podľa nasledovného programu: 

 

I. časť programu 

 

1. Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

2. I. Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

3. Procedurálne otázky – voľba návrhovej komisie, voľba mandátovej komisie, určenie 

zapisovateľa a overovateľov zápisnice z 2. pracovného zasadnutia mestského 

zastupiteľstva 

 

4. Zloženie sľubu kandidáta na poslanca Ing. Miroslava Fašanga, bytom Brezno 

 

5. Overenie zloženia sľubu mandátovou komisiou 

 

6. Schválenie uznesenia z I. časti programu 

 

 

II. časť programu 

 

7. II. Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

8. Procedurálne otázky - schválenie programu 2. pracovného zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna 

 

9. Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 28.02.2015 
Predkladá: Mgr. Martin Juhaniak, prednosta Mestského úradu 

Spracoval: Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno zastúpený 

prednostom MsÚ Mgr. Martinom Juhaniakom 
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10. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o správe a údržbe verejnej 

zelene a ochrane drevín verejnej zelene na území mesta Brezno 
Predkladá: Mgr. Martin Juhaniak, prednosta Mestského úradu 

Spracoval: Odbor životného prostredia a stavebného poriadku MsÚ Brezno zastúpený Ing. Elenou  

 

12. Majetkové záležitosti 

12.1. Prevod pozemkov vo vlastníctve mesta Brezno – pozemky zastavané stavbami vo 

vlastníctve Nemocnice s poliklinikou Brezno, n.o. 

12.2. Žiadosť Denisy Repkovej a Ivany  Repkovej o odkúpenie  pozemku na ulici ČSA  

v Brezne 

12.3. Žiadosť Petra Dekréta o nájom alebo predaj pozemku na Nálepkovej ulici v Brezne 

12.4. Žiadosť Mareka Magdu o dlhodobý nájom majetku – areál bývalej strelnice 

v Rohoznej 

12.5. Návrh na zrušenie obchodnej spoločnosti Mestský podnik služieb Brezno, s.r.o. 

 
Predkladá: Mgr. Michal Vetrák, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu 

Brezno 

Spracoval: Odbor služieb občanom a vnútornej správy MsÚ Brezno zastúpený prednostom MsÚ 

Mgr. Martinom Juhaniakom 

 

12.6. Aktualizácia poradovníka žiadateľov o byt a obytnú miestnosť podľa VZN č. 04/2012 

o hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému 

bývaniu vo vlastníctve mesta 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania MsÚ Brezno, zastúpený Ing. Ruženou Šefrankovou, 

poverenou vedením odboru 

 

13. Správa o činnosti Mestskej polície Brezno za rok 2014 
Predkladá: Ing. arch. Ján Králik, zástupca primátora mesta Brezna 

Spracoval: Náčelník Mestskej polície Brezno 
 

14. Správy Hlavného kontrolóra mesta Brezna 

14.1. Správa z vykonaných následných finančných kontrol vybavovania sťažností a petícií 

za rok 2013 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

14.2. Správa z vykonanej následnej finančnej kontroly plnenia uznesenia MsZ č. 212/2013/ 

III  z 18. novembra 2013 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

14.3. Správa o výsledku následných finančných kontrol dodržiavania a uplatňovania 

všeobecne záväzných právnych predpisov a interných noriem mesta v oblasti použitia 

účelových dotácií z rozpočtu mesta za rok 2014 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

15. Rôzne 

15.1. Menovanie náčelníka Mestskej polície v Brezne 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD, primátor mesta Brezna 

Spracoval: Útvar primátora mesta Brezna zastúpený primátorom mesta JUDr. Tomášom Abelom, 

PhD. 
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15.2. Návrh na vymenovanie člena Správnej rady Nemocnice s poliklinikou n. o. Brezno za 

mesto Brezno 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD, primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno zastúpený 

prednostom MsÚ Mgr. Martinom Juhaniakom 

 

15.3. Prerokovanie platu primátora mesta Brezna 
Predkladá: Mgr. Martin Juhaniak, prednosta Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar primátora mesta zastúpený JUDr. Tomášom Abelom, PhD., primátorom mesta 

Brezna 

 

15.4. Návrh Doplnku č. 1 k Rokovaciemu poriadku komisií Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD, primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno zastúpený 

prednostom MsÚ Mgr. Martinom Juhaniakom 

 

15.5. Pokračovanie konania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o ochrane verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov - plnenie uznesenia MsZ číslo 

156/2014 z 27.10.2014 
Predkladá: Ing. Vladimír Strmeň, predseda komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov 

Spracoval: Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno zastúpený 

prednostom MsÚ Mgr. Martinom Juhaniakom 

 

15.6. Prípravný zámer odstavných plôch na ulici 9. Mája 36 – 42 
Predkladá: Ing. Martin Ridzoň, PhD., poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Martin Ridzoň, PhD., poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

15.7. Inštalácia meračov tepla v mestskom bytovom dome na ulici MPČĽ 2 
Predkladá: Ing. Martin Ridzoň, PhD., poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Martin Ridzoň, PhD., poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

15.8. Žiadosť o vypracovanie projektovej dokumentácie ku kanalizácii Halny – Bujakovo 
Predkladá: Ing. Mária Majerčíková, poslankyňa Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Mária Majerčíková, poslankyňa Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

15.9. Návrh na vodorovné dopravné značenie na križovatke na sídlisko Mazorníkovo 
Predkladá: Mgr. Daniel Struhár, poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Daniel Struhár, poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

15.10. Zmena dopravného značenia na Vránskeho ulici 
Predkladá: Mgr. Daniel Struhár, poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Daniel Struhár, poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

15.11. Úprava dopravného značenia na úseku cesty II/529 
Predkladá: Mgr. Daniel Struhár, poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Daniel Struhár, poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

15.12. Ústna informácia primátora mesta o príprave investičnej akcie „Most cez Hron 

Bujakovo“ 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD, primátor mesta Brezna 

 

15.13. Ústna informácia o spôsobe riešenia petície za zákaz dovozu a aplikácie produktu SF 

NITROSULF 
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Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD, primátor mesta Brezna 

 

15.14 Oprava lavičiek v existujúcich autobusových zastávkach – smer Vrchdolinka 

 

15.15 Merač rýchlosti na Vrchdolinke za informačnou smerovou značkou označujúcou 

koniec obce „Brezno“ 

 

15.16 Dobudovanie mestského rozhlasu smerom na Vrchdolinku 

 

15.17 Zriadenie stálej hliadky MsP na Baldovskom moste 

 

15.18 Pravidelná úprava pozemku na ulici Hradby 

 

15.19. Znovuuvedenie do prevádzky úradnej tabule na ulici 9. mája 

 

15.20. Vypracovanie analýzy, projektovej dokumentácie a následne príprava a predloženie 

žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre čerpanie finančných prostriedkov 

z Európskych štrukturálnych a investičných fondov v rámci Operačného programu 

Kvalita životného prostredia a Integrovaného operačného programu zameraných na 

protipovodňové opatrenia 

 

15.21 Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o činnosti 

komisií 

 

15.22. Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľov príspevkových 

organizácií zriadených mestom, riaditeľov obchodných spoločností, v ktorých má 

mesto Brezno majetkovú účasť a riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených 

mestom 

 

16. Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

17. Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

 

K bodu 9/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 28.2.2015 
 

Materiál spracoval odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno 

zastúpený prednostom MsÚ Mgr. Martinom Juhaniakom, predkladá  Mgr. Martin Juhaniak, 

prednosta mestského úradu. 

 

V rozprave vystúpili poslanci:  Ing. Majerčíková, MUDr. Wolframová, Mgr. Skačanová, 

Ing. Demian 

 

K rozprave sa vyjadrili: Mgr. Juhaniak, prednosta MsÚ, Ing. Gregorová, 

poverená vedením OŽPaSP, JUDr. Abel, primátor mesta 

 

Ing. Mária Majerčíková 

k uzneseniu 101/2012 časť II/1d – čierne stavby na území mesta Brezna . Navrhujem 

uznesenie ponechať v sledovaní. 
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k uzneseniu  42/2013 – aké sú výsledky verejného obstarávania? Ak nemáme výsledky 

verejného obstarávania, nepovažujem to za splnené a navrhujem ponechať v sledovaní. 

k uzneseniu 125/2014 – aký je výsledok rokovania so SSC? 

 

MUDr. Eva Wolframová 

K uzneseniu  101/2012 III/1c – aké sú opatrenia, ktoré majú zabrániť výstavbe nelegálnych 

stavieb? 

K uzneseniu 101/2012/III/ 1d – plnenie má dlhodobý charakter, odporúčam nevypustiť zo 

sledovania, prípadne označiť osobu,  ktorá je zodpovedná za plnenie opatrení. 

K uzneseniu 37/2013 – komisia nehovorila s pánom primátorom o problematike MRK, 

nezakladá sa to na pravde. 

K uzneseniu 81/2014 /III/3 – úprava spojov MHD podľa požiadaviek občanov Podkoreňovej 

– bude sa robiť anketa medzi občanmi? 

K uzneseniu 121/2014 – kto je v meste určený ako osoba pre styk so spoločnosťou MASCH? 

K uzneseniu 41/2015 – vo výrokovej časti navrhujem doplniť – južná strana námestia 

M.R.Štefánika Brezno. 

 

Mgr. Eva Skačanová 

K uzneseniu 101/2012 – uznesenie by malo byť ponechané v sledovaní, kedy bude nelegálna 

stavba odstránená? 

K uzneseniu 125/2014 – o akú kúpnu cenu sa jednalo? 

K uzneseniu 126/2014 – kto bol víťaz VOS? 

 

Ing. Jaroslav Demian 

K uzneseniu 98/2011 – postúpili sme v rokovaní s predsedom BBSK o postúpení 

nehnuteľnosti na Mazorníku? 

K uzneseniu 42/2013 v časti II/ - nebolo splnené. 

K uzneseniu 238/2013/III – navrhujem ponechať v sledovaní. 

K uzneseniu 125/2014/III -  aká bola odozva zo strany SSC pri  riešení tohto uznesenia? 

K uzneseniu 157/2014 – mesto pripravuje svoj vlastný zámer a návrh ako riešiť 

protipovodňové opatrenia v meste? 

Ako boli plnené uznesenia 23, 25,30, 36/2015? 

 

 

MUDr. Eva Wolframová 

K uzneseniu 157/2014 – na koho sa dá obrátiť v prípade dokumentu protipovodňových 

opatrení intravilánu mesta? 

 

Mgr. Martin Juhaniak, prednosta MsÚ 

K uzneseniu 98/2011 – stretnutie sa zatiaľ neuskutočnilo, predseda BBSK bol PN. 

K uzneseniu 101/2012/III/c – TSP s mestskou políciou monitorujú lokality, kde sa vyskytujú 

čierne stavby, v mesiaci apríl bude uskutočnené stretnutie komisie verejného poriadku, 

zástupcu mestskej polície, občanov  a pokúsime sa nájsť spôsob, akým budeme pristupovať 

k jednotlivých problémom. Opatrenia na asanáciu jednotlivých stavieb sú v kompetencii 

odboru životného prostredia a stavebného poriadku. 

 

Ing. Elena Gregorová 

K uzneseniu 101/2012 - opatrenia na postupnú asanáciu – priebežne vykonávame štátne 

dozory, na ich základe sa pristupuje k identifikácii majetko-právnych náležitostí  - 

dokazovania, kto stavbu zhotovil, na koho pozemku sa nachádza, identifikujú sa správcovia 

sietí. Zistené zodpovedné subjekty majú zákonom stanovenú lehotu na predloženie dokladov. 
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V prípade, že lehota nebude dodržaná, pristupuje sa k odstráneniu stavby. Podľa nášho názoru 

je vhodnejšia forma podávať napríklad polročnú správu, ako sa postupuje v tejto oblasti. 

 

JUDr. Tomáš Abel 

Dôvodom na vypustenie uznesenia 101/2012 zo sledovania je  fakt, že je zriadená osobitná 

komisia na riešenie tejto problematiky. Komisia môže  informovať mestské zastupiteľstvo. 

Budeme iniciovať  stretnutie  s komisiami, aby sme  riešili tento problém na území mesta.  

 

Ing. Elena Gregorová 

K uzneseniu 42/2013 – nakladanie s komunálnym odpadom – odbor realizoval  verejné 

obstaranie, podľa výsledkov sú predpokladané finančné výdaje mesta na zber/prepravu  

263 580,- €. Na základe takto získaných údajov vedenie mesta rozhodlo nepokračovať, 

legislatívne je potrebné pripraviť komplex systémov a činností v rámci nakladania s odpadom. 

 

JUDr. Tomáš Abel 

Na základe analýzy nakladania s komunálnym odpadom navrhujeme samostatné pracovné 

stretnutie na riešenie nakladania s komunálnym odpadom, je viac možností riešenia. 

 

F: Ing. Jaroslav Demian 

formálne je potom potrebné uznesenie č. 42/2013/II zrušiť 

 

Mgr. Martin Juhaniak, prednosta MsÚ 

K uzneseniu 238/2013 – príslušný odbor sa touto problematikou zaoberá, výzvy sledujeme. 

K uzneseniu 81/2014 – vyhotovíme anketu ohľadne spojov . 

 

F: Mgr. Petra Dzuranová 

Občania Podkoreňovej požadujú posilnenie spojov,  riešim to za spolupráce so SAD. 

 

Mgr. Martin Juhaniak, prednosta MsÚ 

K uzneseniu 121/2014 – mesto Brezno je členom skupiny  MAS-CHJ, zasadnutí sa zúčastňuje 

primátor mesta, mesto nemôže byť oprávneným žiadateľom finančných prostriedkov, 

s podnetmi je možné obracať sa na primátora  mesta. 

 

K uzneseniu 125/2014 – navrhovaná cena bola 11,50,- €/m2 , bola vysoká a preto mesto 

Brezno dalo urobiť znalecký posudok 

K uzneseniu 126/2014 – víťazný uchádzač Felik Veverka - IXOB podpísal nájomnú zmluvu 

K uzneseniu 156/2014 – protipovodňové opatrenia v rámci intravilánu mesta Brezno – 

vykonali sa vzájomné rokovania s Povodím Hrona, výsledkom by malo byť vypracovanie 

projektu, ktorého účelom by malo byť pozdržať dažďovú alebo prívalovú vodu v tom území 

a len postupne ju uvoľňovať. Povodie Hrona koná  vo veci veľkého suchého poldra v oblasti 

Židlovo. V oblasti Mazorník, kde sa nedohodli v oblasti majetko-právneho vysporiadania, 

nám bolo oznámené, že Povodie Hrona pristúpilo k prepracovaniu projektu a posunutiu 

poldra vyššie. 

 

F: MUDr. Eva Wolframová 

dožadovali ste Povodie Hrona, aby čistili teraz potoky – myslím Kabátovský potok? 

 

Ing. Elena Gregorová 

Uvoľňovanie priepustnosti a prietočnosti potokov je jednou z priorít v tomto období. 
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F: Ing. arch. Ján Králik 

Ako mesto musíme pôsobiť v tom, aby užívanie poľnohospodárskych pozemkov bolo 

v súlade s tým, aby zrážková voda ostávala na tých pozemkoch a spolupôsobiť z hľadiska 

zabezpečovania pozemkov, aby sa dali vykúpiť. 

 

Mgr. Martin Juhaniak, prednosta MsÚ 

K uzneseniam, ktoré neboli zahrnuté do správy o plnení uznesení – boli to uznesenia, ktoré 

mestské zastupiteľstvo zobralo na vedomie, uznesenia tohto typu sa nevyhodnocujú. 

 

Ing. Vladimír Kvačkaj 

K uzneseniu 41/2015 – zaujíma ma  grafický návrh parkovania na južnej strane námestia. 

 

Mgr. Martin Juhaniak 

grafický návrh spolu so žiadosťou bol zaslaný na okresný dopravný inšpektorát, 

k nahliadnutiu je na  odbore životného prostredia 

 

Prednosta MsÚ informoval prítomných poslancov, že v zasadačke je zabezpečené pripojenie 

na WIFI a na námestí bude spustené po podpise zmluvy. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Berie na vedomie 

Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 28.02.2015 

 

II/ Vypúšťa zo sledovania 

1. Uznesenie MsZ č. 101/2012/III/1 d z 23. mája 2012 

2. Uznesenie MsZ č. 37/2013 z 25. februára 2013 

3. Uznesenie MsZ č. 169/2013 zo 16. septembra 2013 

4. Uznesenie MsZ č. 111/2014 z 18. augusta 2014 

5. Uznesenie MsZ č. 135/2014/IV z 27. októbra 2014 

6. Uznesenie MsZ č. 1/2015 zo 16. februára 2015 

7. Uznesenie MsZ č. 6/2015 zo 16. februára 2015 

8. Uznesenie MsZ č. 7/2015 zo 16. februára 2015 

9. Uznesenie MsZ č. 8/2015 zo 16. februára 2015 

 

III Konštatuje, že 

1. Uznesenie MsZ č. 42/2013/I z 25. februára 2013 

2. Uznesenie MsZ č. 63/2014 z 9. júna 2014 

3. Uznesenie MsZ č. 93/2014 z 30. júna 2014 

4. Uznesenie MsZ č. 121/2014 z 18. augusta 2014 

5. Uznesenie MsZ č. 126/2014 z 27. októbra 2014 

6. Uznesenie MsZ č. 135/2014/II z 27. októbra 2014 

7. Uznesenie MsZ č. 135/2014/III z 27. októbra 2014 

8. Uznesenie MsZ č. 2/2015 zo 16. februára 2015 

9. Uznesenie MsZ č. 3/2015 zo 16. februára 2015 

10. Uznesenie MsZ č. 4/2015 zo 16. februára 2015 

11. Uznesenie MsZ č. 5/2015 zo 16. februára 2015 

12. Uznesenie MsZ č. 9/2015 zo 16. februára 2015 

13. Uznesenie MsZ č. 13/2015 zo 16. februára 2015 
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14. Uznesenie MsZ č. 15/2015 zo 16. februára 2015 

15. Uznesenie MsZ č. 17/2015 zo 16. februára 2015 

16. Uznesenie MsZ č. 18/2015 zo 16. februára 2015 

17. Uznesenie MsZ č. 19/2015 zo 16. februára 2015 

18. Uznesenie MsZ č. 20/2015 zo 16. februára 2015 

19. Uznesenie MsZ č. 21/2015 zo 16. februára 2015 

20. Uznesenie MsZ č. 22/2015/IV zo 16. februára 2015 

21. Uznesenie MsZ č. 24/2015 zo 16. februára 2015 

22. Uznesenie MsZ č. 31/2015 zo 16. februára 2015 

23. Uznesenie MsZ č. 32/2015 zo 16. februára 2015 

24. Uznesenie MsZ č. 33/2015 zo 16. februára 2015 

25. Uznesenie MsZ č. 34/2015 zo 16. februára 2015 

26. Uznesenie MsZ č. 35/2015 zo 16. februára 2015 

27. Uznesenie MsZ č. 37/2015 zo 16. februára 2015 

28. Uznesenie MsZ č. 40/2015 zo 16. februára 2015 

 

boli splnené 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   20 

Za:    20 

  Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 43/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 10/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o správe a údržbe verejnej zelene 

a ochrane drevín verejnej zelene na území mesta Brezno      

 

Materiál spracoval Odbor životného prostredia a stavebného poriadku MsÚ Brezno zastúpený 

Ing. Elenou Gregorovou, poverenou vedením odboru, predkladá Mgr. Martin Juhaniak, 

prednosta Mestského úradu. 

 

V rozprave vystúpil poslanec Bc. Barančok. 

 

Bc. Andrej Barančok 

Bol návrh VZK konzultovaný s bytovými družstvami a bytovými spoločenstvami? 

 

Mgr. Martin Juhaniak, prednosta MsÚ 

legislatívny proces bol dodržaný, návrh VZN bol  zverejnený  predpísanými spôsobom 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 
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vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Brezna o správe a údržbe verejnej zelene a ochrane drevín verejnej zelene na 

území mesta Brezno 

 

II/ Vyhovuje 

Protestu prokurátora č. Pd 79/14/6603-7 proti Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta 

Brezno č. 07/2012 o ochrane zelene na území mesta Brezna 

 

III/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna o 

správe a údržbe verejnej zelene a ochrane drevín verejnej zelene na území mesta 

Brezno 

 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

Za:    18 

  Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 44/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 12/ 

Majetkové záležitosti 
Materiál spracoval odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno 

zastúpený prednostom MsÚ Mgr. Martinom Juhaniakom, predkladá Mgr. Michal Vetrák, 

Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno. 

 

K bodu 12/1 

Prevod pozemkov vo vlastníctve mesta Brezno – pozemky zastavané stavbami vo vlastníctve 

Nemocnice s poliklinikou Brezno, n.o.        

 

Komisia finančná a komisia pre rozvoj mesta a mestskej infraštruktúry odporúčajú schváliť 

prevod  pozemkov. 

 

Bez pripomienok. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

Žiadosť Nemocnice s poliklinikou Brezno, n. o., so sídlom Banisko 1, 977 01 Brezno 

o odkúpenie pozemkov v areály bývalej starej nemocnice v Brezne 

 

II/     Vyhlasuje 

pre účel prevodu  nehnuteľný majetku mesta Brezno  
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- pozemok  parc. reg. C-KN č. 3670/12 – zastavané plochy a nádvoria s výmerou 

116 m2 v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovaný na LV č. 2351 v prospech mesta 

Brezno 

- pozemok  parc. reg. C-KN č. 3670/13 – zastavané plochy a nádvoria s výmerou 

504 m2 v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovaný na LV č. 2351 v prospech mesta 

Brezno 

za prebytočný. 

 

III/ Schvaľuje  

spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezno  - 

 

- pozemok  parc. reg. C-KN č. 3670/12 – zastavané plochy a nádvoria s výmerou 

116 m2 v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovaný na LV č. 2351 v prospech mesta 

Brezno 

- pozemok  parc. reg. C-KN č. 3670/13 – zastavané plochy a nádvoria s výmerou 

504 m2 v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovaný na LV č. 2351 v prospech mesta 

Brezno 

 

podľa § 9a ods. 8 písm. b)   zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom 

znení. 

 

IV/ Schvaľuje  

podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení 

a podľa § 22 ods. 1 písm. b) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Brezno 

 

prevod nehnuteľného majetku mesta Brezno 

 

- pozemok  parc. reg. C-KN č. 3670/12 – zastavané plochy a nádvoria s výmerou 

116 m2 v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovaný na LV č. 2351 v prospech mesta 

Brezno 

- pozemok  parc. reg. C-KN č. 3670/13 – zastavané plochy a nádvoria s výmerou 

504 m2 v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovaný na LV č. 2351 v prospech mesta 

Brezno 

 

kupujúci:  

 

Nemocnica s poliklinikou Brezno, n. o., Banisko 1, 977 01 Brezno, IČO: 

31908969, zastúpená MUDr. Peter Mečiar – riaditeľ, zap. v reg. n. o. vedenom 

OÚ Banská Bystrica, pod reg. č.  OVVS/NO–14/2002 

 

kúpna cena:  12 400,- EUR 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   19 

 Za:    18 

Proti:     0 

Zdržal sa:    1 

Uznesenie bolo schválené. 
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K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 45/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 12/2 

Žiadosť Denisy Repkovej a Ivany  Repkovej o odkúpenie  pozemku na ulici ČSA  v Brezne 

 

Komisia finančná a komisia pre rozvoj mesta a mestskej infraštruktúry odporúčajú neschváliť 

predaj  pozemkov. 

 

Bez pripomienok. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

Žiadosť Denisy Repkovej a Ivany Repkovej,  Brezno o odkúpenie  pozemku : 

- časť parcely reg. C-KN č. 6/1 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 28 852 m2 v  

k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovaná na LV  č. 2351 v prospech mesta Brezno. 

 

II/ Neschvaľuje 

predaj 

pozemku : 

-  časť parcely reg. C-KN č. 6/1 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 28 852 m2  v  

k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovaná na LV  č. 2351 v prospech mesta Brezno. 

 

 

Pozn: Návrh uznesenia v zápisnici upravený v zmysle zákona č. 122/2013 Z. z. o ochrane 

osobných údajov. 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   19 

 Za:    19 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 46/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 12/3 

Žiadosť Petra Dekréta o nájom alebo predaj pozemku na Nálepkovej ulici v Brezne 

 

Finančná komisia odporúča pozemok o výmere 13 m2 vyhlásiť ako prebytočný, pre účely 

nájmu ponúknuť pánovi Dekrétovi na dobu nájmu 5 rokov a výška nájmu 200,- €/rok 

a pozemok o výmere 31 m2 odporúča neschváliť predaj ani prenájom. 

 

Komisia pre rozvoj mesta navrhuje stretnutie s pánom Dekrétom a vodorovným značením 

zabezpečiť prístup k pozemku a pozemok o výmere 13 m2 dať do prenájmu. 
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Bez pripomienok. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Žiadosť Petra Dekréta,  Brezno, o nájom alebo predaj nehnuteľného majetku mesta 

Brezno: 

- časť pozemku o výmere 13 m2 a časť pozemku o výmere 31 m2, oddelené 

geodetickým elaborátom z parcely reg. C-KN č. 953/1 – zastavané plochy 

a nádvoria s celkovou výmerou 1308 m2, v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovanej 

na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno, 

- časť pozemku o výmere 43,5 m2 oddelenú z parcely reg. C-KN č. 912/1 – ostatné 

plochy s celkovou výmerou 22615 m2, v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovanej na 

LV č. 2351 v prospech mesta Brezno. 

 

II/ Neschvaľuje 

1/ Predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno: 

- časť pozemku o výmere 13 m2 a časť pozemku o výmere 31 m2, oddelené 

geodetickým elaborátom z parcely reg. C-KN č. 953/1 – zastavané plochy 

a nádvoria s celkovou výmerou 1308 m2, v k.ú. Brezno, obec Brezno, 

evidovanej na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno, 

- časť pozemku o výmere 43,5 m2 oddelenú z parcely reg. C-KN č. 912/1 – 

ostatné plochy s celkovou výmerou 22615 m2, v k.ú. Brezno, obec 

Brezno, evidovanej na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno. 

 

2/ Nájom nehnuteľného majetku mesta Brezno: 

- časť pozemku o výmere o výmere 31 m2, oddelené geodetickým 

elaborátom z parcely reg. C-KN č. 953/1 – zastavané plochy a nádvoria 

s celkovou výmerou 1308 m2, v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovanej na 

LV č. 2351 v prospech mesta Brezno, 

- časť pozemku o výmere 43,5 m2 oddelenú z parcely reg. C-KN č. 912/1 – 

ostatné plochy s celkovou výmerou 22615 m2, v k.ú. Brezno, obec 

Brezno, evidovanej na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno. 

 

III/ Vyhlasuje 

pre účel nájmu 

nehnuteľný majetok mesta Brezno:   

- časť pozemku o výmere 13 m2 a  oddelenú geodetickým elaborátom z parcely reg. 

C-KN č. 953/1 – zastavané plochy a nádvoria s celkovou výmerou 1308 m2, v k.ú. 

Brezno, obec Brezno, evidovanej na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno, 

za prebytočný. 

 

IV/ Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 2 

písm. a)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 
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 nájom nehnuteľného majetku mesta Brezno: 

- časť pozemku o výmere 13 m2 oddelenú geodetickým elaborátom z parcely reg. 

C-KN č. 953/1 – zastavané plochy a nádvoria s celkovou výmerou 1308 m2, v k.ú. 

Brezno, obec Brezno, evidovanej na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno, 

 

 

pre nájomcu: Petra Dekréta,  Brezno,  

 

výška nájmu:  200,00 EUR ročne 

 

doba nájmu:  5 rokov 

 

účel nájmu:  pozemok pod prenosným skladom 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 2 písm. a) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o nájom 

pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nájomcu (umiestnenie prenosného skladu) 

a preto nie je účelné ponúkať nájom iným spôsobom, ktorý predpokladá zákon č. 138/1991 

Zb. v znení neskorších predpisov. 

 

Pozn: Návrh uznesenia upravený v zápisnici v zmysle zákona č. 122/2013 Z. z. o ochrane 

osobných údajov 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   20 

 Za:    18 

Proti:      0 

Zdržal sa:     2 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 47/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 12/4 

Žiadosť Mareka Magdu o dlhodobý nájom majetku – areál bývalej strelnice v Rohoznej 

 

Komisia finančná a komisia pre rozvoj mesta a mestskej infraštruktúry odporúčajú neschváliť 

nájom  pozemkov. 

 

Odbor životného prostredia a stavebného poriadku mestského úradu sa vo svojom stanovisku 

vyjadril, že vo väzbe na plánované aktivity podľa územného plánu  v spodnej časti tohto 

územia má mesto Brezno dlhodobý zámer umiestnenia tzv. priemyselného parku. 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Demian, M. Palovčík 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Vzhľadom nato, že umiestnenie priemyselnej výroby je v nedohľadne, odporúčam prenájom 

pozemku za podmienok, že ak bude priemyselný park, odstúpilo by sa od prenájmu. 
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Milan Palovčík 

Tento priestor je súčasťou poľovného revíru Bacúch, z 2/3 je tento pozemok zarastený – sú 

tam porasty – smrek, jedľa, nálety, je to zarastené, rastlinnú výrobu si tam neviem predstaviť 

  

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Žiadosť Mareka Magdu, Brezno o dlhodobý nájom nehnuteľného majetku mesta 

Brezno: 

- časť pozemku o výmere 184 474 m2, oddelenú geodetickým elaborátom č. 

36041459-36/2010 z parcely reg. C-KN č. 6784/1 – ostatné plochy s celkovou 

výmerou 245 796 m2, v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovanej na LV č. 2351 

v prospech mesta Brezno 

 

II/ Neschvaľuje 

 

Nájom nehnuteľného majetku mesta Brezno: 

- časť pozemku o výmere 184 474 m2, oddelenú geodetickým elaborátom č. 

36041459-36/2010 z parcely reg. C-KN č. 6784/1 – ostatné plochy s celkovou 

výmerou 245 796 m2, v k.ú. Brezno, obec Brezno, evidovanej na LV č. 2351 

v prospech mesta Brezno 

 

Pozn: Návrh uznesenia upravený v zápisnici v zmysle zákona č. 122/2013 Z. z. o ochrane 

osobných údajov. 

 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

 

Hlasovanie: Prítomných:   20 

 Za:    20 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 48/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 12/5 

Návrh na zrušenie obchodnej spoločnosti Mestský podnik služieb Brezno, s.r.o.   

 

Finančná komisia odporúča primátorovi mesta vykonať všetky potrebné úkony k zrušeniu 

obchodnej spoločnosti, komisia pre rozvoj mesta a mestskej infraštruktúry sa  nevyjadrila. 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Majerčíková, Ing. Demian,  J. Tokár,  

Mgr. Skačanová 

 

S faktickými pripomienkami:  Ing. Demian 
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Ing. Mária Majerčíková 

Mestský podnik služieb mal vykonávať činnosti, ktoré technické služby nemali v činnosti. 

Tieto činnosti budú vykonávané prostredníctvom technických služieb alebo si ich budeme 

obstarávať? Dáme prácu obyvateľom mesta? Budeme stavať stojiská na kontajnery 

a opravovať chodníky prostredníctvom TS? 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD.,  primátor mesta 

Technické služby majú v predmete činnosti aj podnikateľskú činnosť 

Realizovanie niektorých investičných akcií je viazané podmienkami verejného obstarávania. 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Zámer  vytvoriť mestský podnik služieb  bol na tie činnosti, ktoré technické služby nemohli 

kapacitne vykonávať, mestský podnik služieb mal dostávať zákazky napriamo, jednoduché 

práce by zvládal. Nájsť nového vhodného konateľa bol problém. Ak činnosť budú vykonávať 

technické služby, ideme ich kapacitne posilniť? 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. 

Personálne zatiaľ neplánujeme posilniť technické služby, uvažujeme so zmenami 

príspevkových organizácií. 

 

F: Ing. Jaroslav Demian 

Aký je časový horizont? 

 

Jozef Tokár 

Myšlienka mestského podniku služieb nebola zlá, ale funguje to tam, kde nemali technické 

služby. Podporujem riešenie cez technické služby, mestský podnik služieb nemal na to 

technické podmienky, kvalitatívny personál. Podporujem myšlienku zamestnávať týchto ľudí. 

 

Mgr. Eva Skačanová 

Koľko nás stál mestský podnik služieb? 

 

Mgr. Michal Vetrák, právnik MsÚ 

Podnik na základe účtovnej závierky skončil v strate vo výške  7 608,- €. Strata  spočíva 

v tom, že 5000,- € vložilo mesto Brezno ako jediný spoločník do založenia podniku, podnik 

má záväzky vo výške 2738,- € a súčasný stav majetku je vo výške 130 €, spolu 7 608,- €. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Zrušuje 

obchodnú spoločnosť Mestský podnik služieb Brezno, s.r.o. so sídlom Nám. gen. M.R. 

Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 
 

II/ Odporúča 

primátorovi mesta Brezna 

vykonať všetky potrebné právne úkony smerujúce k zrušeniu a zániku spoločnosti  

Mestský podnik služieb Brezno, s.r.o. 
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K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   19  

 Za:    13 

 Proti:      0 

 Zdržal sa:     6 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 49/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 12/6 

Aktualizácia poradovníka žiadateľov o byt a obytnú miestnosť podľa VZN č. 04/2012 

o hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu 

vo vlastníctve mesta           

 

Materiál spracoval Odbor ekonomiky a financovania MsÚ Brezno, zastúpený Ing. Ruženou 

Šefrankovou, poverenou vedením odboru, predkladá JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor 

mesta Brezna. 

 

Poradovník aktualizovala komisia pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov 

a navrhovaný poradovník odporúča schváliť. 

  

V rozprave vystúpili poslanci: Bc. Barančok 

 

Bc. Andrej Barančok 

Koľko bytov má mesto Brezno vo vlastníctve? 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD.,  primátor mesta 

mesto má vo vlastníctve 164 bytov 

 

Návrhov komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

poradovník žiadateľov o pridelenie nájomných bytov a obytných miestností v zariadeniach 

určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta Brezna 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   19 

 Za:    19 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 50/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
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K bodu 13/ 

Správa o činnosti Mestskej polície Brezno za rok 2014      

 

Materiál spracoval náčelník mestskej polície, predkladá JUDr. Tomáš Abel, primátor mesta. 

Komisia pre verejný poriadok a... odporúča zobrať správu na vedomie. 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Demian, Ing. Fašang, Ing. Strmeň,  Mgr. Struhár, 

Ing. Majerčíková,Iing. Ridzoň,PhD.,  Mgr. Dzurmanová,  

Ing. Kováčik 

 

S faktickými pripomienkami: Ing. Demian, Ing. Ridzoň, PhD. 

 

K rozprave sa vyjadril: Ing. Zemina, zástupca náčelníka MsP, JUDr. Abel, PhD, 

primátor mesta 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Správa má štandardný obsah, dokresľuje rozmanitosť a rôznorodosť práce mestskej polície, 

oceňujem prácu mestskej polície za rok 2014 a ďakujem aj bývalému náčelníkovi za prácu, 

ktorú v roku 2014 odviedli. 

 

Ing. Miroslav Fašang 

prácu MsP si veľmi vážim,  apel na zmenu fungovania MsP – viac peších hliadok do budúcna, 

polícia sa viac zaoberá pokutovaní vodičov ako riešením iných priestupkov, z kamerového 

systému znova viac priestupkov proti plynulosti a bezpečnosti dopravy. Chcel by som 

požiadať o viac peších hliadok, viac hliadok, kde sa ľudia dostávajú do konfliktov. Kamerový 

systém – prečo sa tak dlho odstraňujú poruchy na zariadeniach? 

 

Zástupca náčelníka MsP Ing. Zemina prítomných poslancov oboznámil s činnosťou mestskej 

polície, s technickými podmienkami kamerového systému. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. 

Do budúcna chceme prerokovať , či by nebolo možné realizovať nový kamerový systém, 

vedenie mesta má do budúcna záujem posilniť pešie hliadky, tieto dni sú pešie hliadky v časti 

od baldovského mosta po plaváreň v čase od 07.00 – 08.00 hod. 

 

Ing. Vladimír Strmeň 

Koncepcia práce a celá činnosť mestskej polície by sa mala uberať iným smerom. MsP by sa 

mala viac venovať  ochrane životného prostredia, mala by kontrolovať a postihovať 

neporiadnych občanov v tomto smere. 

 

Mgr. Daniel Struhár 

kamerový systém je dobrý, ale ak sa bude diať nejaká nekalá činnosť, mali by sme to riešiť 

priamo, ľudia by mali mestských policajtov vidieť, v prípade kapacitných možností by mohli 

fungovať cyklohliadky, zamerajme sa aj na pitie alkoholu na verejnosti. 

 

F: Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

MsP by sa mala snažiť turistom pomáhať a nie ich hneď pokutovať, stalo sa tak  zahraničným 

turistom na námestí pri výbere z bankomatu. 

 

Ing. Mária Majerčíková 

dávam podnet, aby mestskí policajti mali aspoň základy anglického alebo nemeckého jazyka 
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MUDr. Eva Wolframová 

MsP venuje značnú časť práce neprispôsobivým občanom a bezdomovcom – v meste ich 

máme 11 

MsP vypracovala harmonogram upratovania – podľa môjho názoru to majú robiť terénni 

sociálni pracovníci a nie mestskí policajti 

 

Ing. Ján Zemina, zástupca náčelníka MsP 

Dopravných priestupkov je najviac, ak chceme mať poriadok na námestí, musíme ich riešiť. 

Inak pristupujeme k občanovi mesta Brezna, ktorý pozná dopravnú situáciu a inak k turistovi, 

ktorý potrebuje pomoc. 

 

F: Ing. Jaroslav Demian 

nemôžme rozhodovať, koľko a akých priestupkov má MsP riešiť, policajt keď zbadá 

a zaregistruje priestupok, musí  ho riešiť. 

  

Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

MsP chodí aj po Mazorníkove, pri základnej škole je zákazová značka – som rád, že to MsP 

rieši a je potrebné riešiť aj pri CBA pri bankomate. 

 

Mgr. Ján Račák 

zgrupovanie občanov na námestí – pešie hliadky by mali usmerňovať a kontrolovať občanov 

 

Ing. Miroslav Fašang 

aký bol dôvod, že peších hliadok bolo tak málo? 

 

Ing. Ján Zemina, zástupca náčelníka MsP 

bol to personálny dôvod, pešie hliadky sme posilňovali hlavne piatky okolo discobarov 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. 

Mali sme pracovné stretnutie aj so štátnou políciou, riešili sme ďalšiu spoluprácu medzi 

mestskou a štátnou políciou aj v oblasti peších hliadok, vedeli by sme kombinovať pešie 

hliadky štátnej polície s pešími hliadkami mestskej polície. Je to vecou dohody. 

 

Mgr. Petra Dzurmanová poďakovala mestskej polícii za dobrú spoluprácu v roku 2014. 

 

Ing. Milan Kováčik 

Policajtov chceme vidieť všade, chceme aby boli pešie hliadky  a pritom obmedzujeme 

rozpočet mestskej polície. V Predných Hálnach 10 sa zaviedli tzv. týždenné hliadky, kde 

každý týždeň mala službu iná rodina a mestská polícia potom  nevyšetrovala, kto narobil 

neporiadok, ale išla za konkrétnou rodinou. Toto by sme mali zriadiť vo všetkých lokalitách. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Berie na vedomie 

Správu o činnosti Mestskej polície Brezno za rok 2014 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 



23 

 

 

 

Hlasovanie: Prítomných:   19 

 Za:    19 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 51/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 14 

Správy Hlavného kontrolóra mesta Brezna       

 

Správy spracovala a predkladá Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta. 

 

Mgr. Petra Dzurmanová navrhla, aby poslanci viedli o všetkých bodoch , ktoré predkladá 

hlavná kontrolorka, spoločnú rozpravu. 

 

Hlasovanie: Prítomných  19 

  Za   14 

  Proti    0 

  Zdržal sa   4 

  Nehlasoval   1 

Poslanci schválili spoločnú rozpravu  o predkladaných správach hlavnej 

kontrolórky. 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Majerčíková, Bc. Barančok, Ing. Strmeň, MUDr. 

Wolframová, Ing. Fašang 

 

Ing. Mária Majerčíková 

Ku kontrole „Fantázia“ -  ak sme vynaložili nehospodárne a neefektívne 3000,- €, niekto bol 

zodpovedný za zmluvu. Je možné zosobniť tieto finančné prostriedky alebo žiadať ich vrátiť? 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. 

Vyhodnotíme ďalšie možné postupy v personálnej oblasti, pokiaľ máme vyvodiť 

zodpovednosť, bude vyvodená. 

 

Bc. Andrej Barančok 

Poprosím  informovať o krokoch voči zamestnancom, ktorí spôsobili hrubé porušenie zákona. 

 

Ing. Vladimír Strmeň 

90 % kontrol hlavnej kontrolórky končí odsekom: 

„ kontrolný orgán na základe výsledku kontroly uložil vedúcemu kontrolovaného subjektu 

povinnosť prijať konkrétne opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov a ich príčin a určiť 

zamestnancov zodpovedných za nedostatky zistené následnou finančnou kontrolou a uplatniť 

voči nim opatrenia podľa osobitných predpisov. Túto povinnosť si kontrolovaný subjekt 

splniť v určenom termíne“. V správe 14.1 – kontrola vybavovania sťažností a petícií  - riešilo 

to už nové vedenie alebo bývalé? Ak nové vedenie, zaujíma ma ako? 

V správe 14.2 Fantázia  – v správe je x porušení paragrafov – apelujem na nové vedenie 

mesta, aby sa s týmto mesto vysporiadalo čo najskôr. 
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JUDr. Tomáš Abel. PhD. 

K správe 14.1 – bola určená zodpovedná osoba, momentálne už nepracuje na mestskom úrade 

ani v žiadnom subjekte mesta, personálnu zodpovednosť vyvodiť už nie je možné. 

 

MUDr. Eva Wolframová 

Hlavná kontrolórka naznačila, že sme mali konať voči orgánom činným v trestnom konaní. 

Neviem, či som dobre pochopila – mali sme podať trestné oznámenie. Urobila pani 

kontrolórka takýto úkon? 

 

Ing. Ingrid Konečná Veverková  

Vyjadrila som to aj v správe na strane 8, že v prípade ak  mesto malo nejakú pochybnosť, 

bolo povinné konať pri porušovaní zákona o účtovníctve, ide o správny delikt a to sa rieši 

prostredníctvom finančnej správy. Z môjho pohľadu nebolo potrebné vykonávať audit 

v cudzej spoločnosti. Finančná analýza nedoniesla odpovede na dôležité otázky.  

 

Návrhová komisia predniesla návrhy na uznesenia v znení: 

 

K bodu 14/1 

Správa z vykonaných následných finančných kontrol vybavovania sťažností a petícií za rok 

2013 
 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Berie na vedomie 

Správu z vykonaných následných finančných kontrol vybavovania sťažností a petícií za rok 

2013 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   19 

 Za:    19 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 52/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 
 

K bodu 14/2 

Správa z vykonanej následnej finančnej kontroly plnenia uznesenia MsZ č. 212/2013/ III  z 

18. novembra 2013 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Berie na vedomie 

Správu z vykonanej následnej finančnej kontroly plnenia uznesenia MsZ č. 212/2013/III 

z 18. novembra 2013 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 
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Hlasovanie: Prítomných:   19 

 Za:    19 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 53/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 14/3 

Správa o výsledku následných finančných kontrol dodržiavania a uplatňovania všeobecne 

záväzných právnych predpisov a interných noriem mesta v oblasti použitia účelových dotácií 

z rozpočtu mesta za rok 2014 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Berie na vedomie 

Správu z vykonaných následných finančných kontrol dodržiavania a uplatňovania všeobecne 

záväzných právnych predpisov a interných noriem mesta v oblasti použitia účelových dotácií 

z rozpočtu mesta za rok 2014 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   19 

 Za:    19 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 54/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 15/ Rôzne 

K bodu 15/1 

Menovanie náčelníka Mestskej polície v Brezne       
 

Materiál spracoval útvar primátora mesta, predkladá JUDr. Tomáš Abel. PhD., primátor 

mesta. 

 

Primátor mesta  na základe výsledkov výberového konania navrhol menovať do funkcie 

náčelníka mestskej polície Ing. Jána Fedora, bytom Brezno s účinnosťou od 1.4.2015. 

 

V úvode sa pán Fedor predstavil, predniesol koncepciu riešenia bezpečnosti v meste. 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Bc. Barančok, Ing. Demian 

 

K rozprave sa vyjadril:   JIUDr. Tomáš Abel, PhD. 

 

Bc. Andrej Barančok 

Prečo ste sa prihlásili na funkciu náčelníka mestskej polície? 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Výsledky výberového konania – koľko uchádzačov sa prihlásilo, kto splnil podmienky, kto 

bol vo výberovej komisii, ako postupovala výberová komisia? 
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Prečo p. Fedor odišiel v roku 1997 z armády a potom sa tam v roku 2008 vrátil a prečo v roku 

2013 znova odišiel? Má skúsenosti  s prácou vojenskej polície? Ovláda niektorý z cudzích 

jazykov? 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. 

Na základe vyhláseného výberového konania sa prihlásili traja uchádzači, podmienky spĺňal 

len pán Ing.  Fedor.  Vo výberovej komisii bol primátor, prednosta a zástupca odborového 

orgánu pri mestskom úrade a predseda komisie pre verejný poriadok. 

 

Ing. Ján Fedor 

Odpoveď na otázku prečo som sa prihlásil – mestská polícia nefunguje tak, ako by mala, má 

pracovať pre ľudí a pre mesto, má ich byť vidieť. Mám výhrady voči tomu, ako mestská 

polícia funguje. 

V ďalšom Ing. Fedor odpovedal na otázky Ing. Demiana (sú  zaznamenané na zvukovom 

zázname). 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

Menuje 

 

Ing. Jána Fedora, bytom Brezno, do funkcie náčelníka Mestskej polície Brezno s účinnosťou 

od 1. 4. 2015 

 

Pozn. Návrh uznesenia upravený v zmysle zákona č. 1223/2013 Z. z. o ochrane osobných 

údajov. 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   20 

 Za:    18 

 Proti     0 

 Zdržal sa    2 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 55/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/2 

Návrh na vymenovanie člena Správnej rady Nemocnice s poliklinikou n. o. Brezno za mesto 

Brezno             

 

Materiál spracoval Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno 

zastúpený prednostom MsÚ Mgr. Martinom Juhaniakom, predkladá JUDr. Tomáš Abel, 

PhD., primátor mesta. 

 

Mesto Brezno ako jeden zo zakladateľov neziskovej organizácie Nemocnica s poliklinikou 

Brezno má z tohto titulu zastúpenie v správnej rade tejto organizácie. S účinnosťou od 

25.3.2010 je členkou správnej rady za mesto MUDr. Emília Bučková; v čase vymenovania do 
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tejto funkcie bola MUDr. Bučková poslankyňou Mestského zastupiteľstva mesta Brezno, v 

súčasnosti tomu už tak nie je. 

Mesto Brezno si uvedomuje dôležitosť svojho postavenia zakladateľa NsP Brezno a svojej 

účasti v jej riadiacich orgánoch a z toho dôvodu je v jeho záujme, aby členom správne j rady 

za mesto bola osoba , ktorá je výkonom svojej činnosti priamo prepojená s plnením úloh 

mesta . Na základe uvedeného navrhuje mesto odvolanie doterajšej členky správnej rady 

MUDr. Bučkovej a schválenie nového člena správnej rady za Mesto Brezno, ktorým je 

poslanec MsZ a prvý zástupca primátora Ing. arch. Ján Králik 

 

 V rozprave vystúpili poslanci:  Ing. Demian, MUDr. Wolframová 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Za mesto sú poslanci, ktorí pracujú v oblasti zdravotníctva, majú bližšie k problematike 

zdravotníctva ako Ing. Králik, navrhujem do tejto funkcie nominovať pani poslankyňu 

Wolframovú.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. 

v správnej rade je dostatok lekárov, ktorí môžu priamo zvážiť stav, ktorý v nemocnici je, zo 

strany pána riaditeľa nebude problém v tom, aby sme boli informovaní pri rozhodovaní 

v oblasti zdravotníctva. Vedenie mesta by malo priamo prenášať informácie na mestské 

zastupiteľstvo, trvám na predloženom návrhu.  

 

F: Ing. Jaroslav Demian 

Navrhujem človeka, ktorý je poslancom vyššieho územného celku, mestského zastupiteľstva 

a navyše je lekárka. 

 

MUDr. Eva Wolframová 

Ďakujem pekne, s nomináciou som nerátala, vítam nomináciu ale ak je zo strany mesta dôvera 

voči zástupcovi primátora, nemám nič proti nej. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Odvoláva 

MUDr. Emíliu Bučkovú, bytom Brezno,  z funkcie člena Správnej rady Nemocnice 

s poliklinikou Brezno, n.o.. 

 

II/ Schvaľuje 

v súlade s par. 11, ods. 4, písm. l zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n .p. 

za zástupcu mesta Brezna do Správnej rady Nemocnice s poliklinikou Brezno, n. o. 

MUDr. Evu Wolframovú, bytom Brezno. 

 

Hlasovanie o bode I/ Odvoláva MUDr. Bučkovú 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    18 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

Hlasovanie o bode II/ schvaľuje MUDr. Wolframovú 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:     7 
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 Proti     1 

 Zdržal sa   10 

 Návrh nebol schválený 

 

 

Hlasovanie o pôvodnom návrhu v bode II/ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

II/ Schvaľuje 

v súlade s par. 11, ods. 4, písm. l zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n .p. 

za zástupcu mesta Brezna do Správnej rady Nemocnice s poliklinikou Brezno, n. o. 

Ing. arch. Jána Králika, bytom Brezno. 

 

Pozn.: Návrh uznesenia v zápisnici upravený v zmysle zákona č. 122/2013 Z. z. o ochrane  

osobných údajov. 

 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    14 

 Proti     2 

 Zdržal sa    2 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 56/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/3 

Prerokovanie platu primátora mesta Brezna       

 

Materiál spracoval útvar primátora mesta  zastúpený JUDr. Tomášom Abelom.PhD., 

primátorom mesta, predkladá Mgr. Martin Juhaniak, prednosta mestského úradu. 

 

Finančná komisia  odporúča  mestskému zastupiteľstvu zobrať na vedomie informáciu o plate 

primátora. 

 

Bez pripomienok. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

Berie na vedomie 

 

Informáciu o plate primátora mesta, ktorý je v zmysle ustanovení § 3 ods. 1 zákona č. 

253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest 

v znení neskorších predpisov s účinnosťou od 1. januára 2015 vo výške 2 480,- Eur/mesačne. 
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K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

 

Hlasovanie: Prítomných:   20 

 Za:    20 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 57/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/4 

Návrh Doplnku č. 1 k Rokovaciemu poriadku komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

Materiál spracoval Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno 

zastúpený prednostom MsÚ Mgr. Martinom Juhaniakom, predkladá JUDr. Tomáš Abel, 

PhD., primátor mesta. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva na svojom zasadnutí 16.2.2015 uznesením číslo 20/2015, 

bod 2 zadefinovali v čl.4, bod 4.3, odsek 2 Rokovacieho poriadku komisií MsZ, kto nemôže 

byť členom komisie. Doplnením tohto bodu do Rokovacieho poriadku komisií mestského 

zastupiteľstva došlo v niektorých komisiách MsZ k rozporu medzi ustanovením bodu 2, 

uvedeným pod písm. b) uznesenia a personálnym obsadením týchto komisií. 

 

Za účelom odstránenia vzniknutého rozporu predkladáme mestskému zastupiteľstvu návrh na 

zrušenie písm. b) bodu 2 uznesenia číslo 20/2015. 

V rozprave vystúpili poslanci. Mgr. Struhár, Bc. Barančok, Ing. Demian, Mgr. 

Dzurmanová, Mgr. Skačanová, Ing. Hašan, Ing. 

Majerčíková 

 

S faktickými pripomienkami:  Bc. Barančok, Mgr.Dzurmanová, Mgr. Skačanová 

 

Mgr. Daniel Struhár 

Schválený návrh sa dotýka členstva v športovej komisii – 6 členovia by nemali byť členmi 

komisie, apelujem na to, aby sme tento článok prehodnotili. 

 

Bc. Andrej Barančok 

Aby sme predišli konfliktu záujmov členov komisií pri hlasovaní, navrhujem doplniť v bode 

4.3.nasledovné body: 

 

bod 6 v znení: 

 

V prípade, že členom komisie je fyzická osoba, fyzická osoba - podnikateľ, štatutárny 

orgán/konateľ a spoločník právnickej osoby, ktorá má priamu ekonomickú/finančnú výhodu, 

(nerozumie sa odmena za členstvo v 

komisii) ku dňu schválenia jeho členstva a počas výkonu jeho funkcie ako člena komisie 

(dotácie, príspevky, predaj a prenájom majetku vo vlastníctve mesta Brezna a jeho 

organizácie alebo spoločnosti s majetkovou účasťou mesta Brezna a pod), je predseda komisie 

vždy povinný informovať o takomto vzťahu v predmetnej veci MsZ.  
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Bod 7 v znení: 

 

Členovia komisie sú vylúčený z rozhodovania o pridelení dotácie, príspevku, predaji a 

prenájmu majetku vo vlastníctve mesta Brezna a jeho organizácií alebo spoločností s 

majetkovou účasťou mesta Brezna, ak so zreteľom na ich pomer k veci, k žiadateľom alebo 

ich zástupcom možno mať pochybnosti o ich nezaujatosti. 
 

Bod 8 v znení: 

 

V úvode rokovania o pridelení dotácie, príspevku, predaji a prenájmu majetku vo vlastníctve 

mesta Brezna a jeho organizácií alebo spoločností s majetkovou účasťou mesta Brezna člen 

komisie, ktorý sa cíti zaujatý, prehlási túto skutočnosť do zápisnice. V danom prípade je tento 

člen vylúčený z rozhodovania o pridelení dotácie, príspevku, predaji a prenájmu majetku vo 

vlastníctve mesta Brezna a jeho organizácií alebo spoločností s majetkovou účasťou mesta 

Brezna.  

 

Bod 9 v znení: 

 

Ak sa člen komisie počas rokovania dozvie o skutočnostiach, pre ktoré by mal byť vylúčený z 

rozhodovania o pridelení dotácie, príspevku, predaji a prenájmu majetku vo vlastníctve mesta 

Brezna a jeho organizácií alebo spoločností s majetkovou účasťou mesta Brezna,  oznámi to 

neodkladne predsedajúcemu. V danom prípade je tento člen vylúčený z rozhodovania o 

pridelení dotácie, príspevku, predaji a prenájmu majetku vo vlastníctve mesta Brezna a jeho 

organizácií alebo spoločností s majetkovou účasťou mesta Brezna. 

 

 

Poslanci Mgr. Daniel Struhár a Ing. Jaroslav Demian podporili predložený návrh. 

 

Mgr. Petra Dzurmanová 

Kto rozhodne o zaujatosti jednotlivých členov? 

Komisia má poradný hlas, nemôžeme hovoriť o rozhodovaní. 

Predkladané návrhy nemajú oporu v zákone o obecnom zriadení ani v zákone o konflikte 

záujmov. 

Navrhujem, aby sme hlasovali podľa návrhu predloženého mestským úradom. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. 

Máme schválený etický kódex  voleného predstaviteľa samosprávy, ktorý reflektuje aj takého 

situácie a aby sme sa do budúcna vyhli duplicite, netvorme niečo, čo už máme vytvorené. 

 

F: Ing. Jaroslav Demian 

Podľa predloženého návrhu p. Barančoka sa úprava týka všetkých, ktorí sú zapojení do 

procesu rozhodovania a komisie sú zapojené do procesu tým, že spracovávajú návrh 

a predkladajú návrh mestskému zastupiteľstvu. Čo sa týka etického kódexu – etický kódex 

zaväzuje volených zástupcov  a členovia komisie tam nie sú. Návrh pána Barančoka je úplne 

v poriadku. 

 

F: Bc. Andrej Barančok 

Navrhujem zrušiť  tento bod 

 

Mgr. Eva Skačanová 

Bod 7 si neviem predstaviť v praxi, ohrozili by sme jednanie komisie. 
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Bc. Andrej Barančok 

doplňujúci  návrh k návrhu na uznesenie sťahujem 

 

Mgr. Eva Skačanová 

Súhlasím , aby sme tento návrh stiahli a prediskutovali ho v komisiách 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 
Doplnok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, ktorým sa 

vypúšťa bod 2, písm. b) čl. 4.3.  

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   20 

 Za:    19 

 Proti:     0 

 Zdržal sa.    1 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 58/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/5 

Pokračovanie konania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o ochrane verejného záujmu 

pri výkone funkcií verejných funkcionárov - plnenie uznesenia MsZ číslo 156/2014 

z 27.10.2014            

 

Materiál spracoval Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno 

zastúpený prednostom MsÚ Mgr. Martinom Juhaniakom, predkladá Ing. Vladimír Strmeň, 

predseda komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov.  

 

Poslanci v minulom volebnom období p. Ing. Kvačkaj a Ing. arch. Medveď si nesplnili 

zákonom stanovenú povinnosť, nepodali majetkové priznanie do 31.3.2014. Na základe 

uvedeného komisia pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

začala konanie, ktoré predložila na rokovanie mestského zastupiteľstva, na základe 

pripomienok boli niektoré veci dopracované a opätovne predložené na rokovanie MsZ. 

Komisia navrhla postih 1/12 z ročného príjmu poslancov za rok 2013. 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Strmeň, Ing. Kvačkaj, Mgr. Račák, Ing. Demian 

 

Ing. Vladimír Kvačkaj 

Majetkové priznanie bolo odovzdané po termíne. 

Zo predchádzajúceho zasadnutia MsZ som sa ospravedlnil, požiadal som kolegov, aby počas 

mojej neprítomnosti nebol prerokovávaný tento bod. 
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F: Ing. Vladimír Strmeň 

Na predchádzajúcom zasadnutí po upozornení Ing. Demiana som tento bod stiahol 

z rokovania, neprejednával sa bez tvojej prítomnosti, preto je zaradený do programu dnes, aby 

si sa mohol vyjadriť. 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Podľa čl 9 ods. 4 zákona  č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov dostal pán poslanec možnosť písomne sa vyjadriť? 

 

F: Ing. Vladimír Strmeň 

Obidvom poslancom boli odoslané listy, dodnes na písomné vyzvanie ich stanoviská komisia 

nedostala. 

 

Ing. Vladimír Kvačkaj 

Písomne so bol vyzvaný, aby som doložil majetkové priznanie. Majetkové priznanie som 

predložil dodatočne.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Prijíma rozhodnutie v znení: 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna na svojom zasadnutí dňa 16. februára 2015 v konaní o ochrane verejného 

záujmu a zamedzení rozporu záujmov proti poslancovi Ing. Vladimírovi Kvačkajovi, bytom Brezno, Kiepka 63 

vo veci porušenia povinnosti podať písomné oznámenie podľa čl. 7, ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. 

o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v lehote ustanovenej v čl. 7 ods. 1 tohto 

ústavného zákona prijalo toto 

 

R o z h o d n u t i e: 

 

1. Poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna Ing. Vladimír Kvačkaj porušil čl. 7 ods. 1 ústavného 

zákona č. 357/2004 Z. z.. tým, že v termíne do 31. marca 2014 nepodal písomné oznámenie funkcií, 

zamestnaní, činností a majetkových pomerov za predchádzajúci kalendárny rok. 

 

2. Podľa článku 9 ods. 10 písm. a) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov sa poslancovi Ing. Vladimírovi Kvačkajovi ukladá pokuta vo výške 

jednomesačného platu verejného funkcionára, t.j. 122,20 Eur, ktorú je povinný uhradiť do 30 dní od 

právoplatnosti tohto rozhodnutia na účet mesta Brezna, IČO 00313319, vedený v Prima banka Slovensko, 

a.s., číslo účtu 2002791001/5600. 

 

O d ô v o d n e n i e: 

 

Podľa čl. 7 ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu  pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov „Verejný funkcionár je povinný do 30 odo  dňa, keď sa ujal funkcie, a počas jej 

výkonu vždy do 31. marca podať písomné oznámenie za predchádzajúci kalendárny rok, v ktorom 

uvedie ...“ 

 

Podľa čl. 9, ods. 2, písm. a)  ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov „Orgán, ktorý uskutočňuje konanie podľa odseku 1, začne konanie 

z vlastnej iniciatívy, ak jeho zistenia nasvedčujú tomu, že verejný funkcionár v oznámení podľa čl. 7 

alebo podľa čl. 8 uviedol neúplné alebo nepravdivé údaje alebo že verejný funkcionár neslnil alebo 

porušil povinnosť alebo obmedzenie ustanovené týmto ústavným zákonom alebo zákonom ...“ 

 

Podľa čl. 9, ods. 4 „Orgán podľa od. 1 umožní verejnému funkcionárovi, proti ktorému sa vedie 

konanie, aby sa vyjadril k podnetu; ak je to potrebné, vykoná ďalšie dokazovanie. 
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Podľa čl. 9 ods. 6 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu  pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov „Ak sa v konaní preukázalo, že verejný funkcionár nesplnil alebo porušil 

povinnosť alebo obmedzenie ustanovené týmto ústavným zákonom alebo zákonom, alebo v oznámení 

podľa čl. 7 alebo čl. 8 uviedol neúplné alebo nepravdivé údaje, rozhodnutie obsahuje výrok, v ktorom sa 

uvedie, v čom je konanie alebo opomenutie verejného funkcionára v rozpore s týmto ústavným zákonom 

alebo zákonom, odôvodnenie a poučenie o opravnom prostriedku. Rozhodnutie obsahuje aj povinnosť 

zaplatiť pokutu podľa odseku 10.“ 

 

Podľa čl. 9 ods. 10 písm. a) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov „Pokuta sa ukladá... v sume zodpovedajúcej mesačného platu verejného 

funkcionára, ak ide o porušenie povinnosti  povinnosti podať oznámenie podľa čl. 7 v lehote 

ustanovenej v čl. 7.“ 

 

Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov na základe zistení, že 

poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna Ing. Vladimír Kvačkaj nesplnil povinnosť v súlade s 

čl. 7 ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z.. tým, že v termíne do 31. marca 2014 nepodal písomné 

oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov za predchádzajúci kalendárny rok, 

predložila poslancom Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na zasadnutí konanom dňa 27. októbra 

2014 návrh na začatie konania proti poslancovi Ing. Vladimírovi Kvačkajovi. Mestské zastupiteľstvo 

prijalo uznesenie o začatí konania o návrhu Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov a v rámci rozpravy umožnilo dotknutému poslancovi, aby sa vyjadril k návrhu 

Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov. Ďalšie dokazovanie 

nebolo potrebné. 

 

Podľa čl. 9 ods. 9 prvej vety ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov rozhodnutie musí byť prijaté nadpolovičnou väčšinou členov mestského 

zastupiteľstva. Rozhodnutie bolo prijaté na zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, konaného 

dňa 25.03.2015. Na zasadnutí bolo prítomných ............ poslancov z celkového počtu 21 poslancov. Za 

prijatie rozhodnutia hlasovalo .......... poslancov. 

Na základe vykonaného dokazovania je možné konštatovať, že sa jednoznačne preukázalo, že dotknutý 

poslanec Ing. Vladimír Kvačkaj porušil povinnosť ustanovenú v čl. 7 ods. 1 ústavného zákona č. 

357/2004 Z. z. ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a bola mu v súlade 

s čl. 9, ods. 10, písm. a) uložená pokuta vo výške jedno mesačnej odmeny za výkon funkcie poslanca 

MsZ. 

 

P o u č e n i e 

Proti tomuto rozhodnutiu možno podať návrh  na jeho preskúmanie Ústavnému súdu Slovenskej republiky 

v lehote do  dní odo dňa jeho schválenia mestským zastupiteľstvom. 

 

 

II/ Prijíma rozhodnutie v znení 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna na svojom zasadnutí dňa 16. februára 2015 v konaní o ochrane verejného 

záujmu a zamedzení rozporu záujmov proti poslancovi Ing. arch. Michalovi Medveďovi, bytom Brezno, 9. mája 

13 vo veci porušenia povinnosti podať písomné oznámenie podľa čl. 7, ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. 

z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v lehote ustanovenej v čl. 7 ods. 1 

tohto ústavného zákona prijalo toto 

 

R o z h o d n u t i e: 

 

1. Poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna Ing. arch. Michal Medveď porušil čl. 7 ods. 1 

ústavného zákona č. 357/2004 Z. z.. tým, že v termíne do 31. marca 2014 nepodal písomné 

oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov za predchádzajúci kalendárny rok. 

 

2. Podľa článku 9 ods. 10 písm. a) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov sa poslancovi Ing. arch. Michalovi Medveďovi ukladá 

pokuta vo výške jednomesačného platu verejného funkcionára, t.j. 110 Eur, ktorú je povinný 

uhradiť do 30 dní od právoplatnosti tohto rozhodnutia na účet mesta Brezna, IČO 00313319, 

vedený v Prima banka Slovensko, a.s., číslo účtu 2002791001/5600. 
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O d ô v o d n e n i e: 

 

Podľa čl. 7 ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu  pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov „Verejný funkcionár je povinný do 30 odo  dňa, keď sa ujal funkcie, a počas jej 

výkonu vždy do 31. marca podať písomné oznámenie za predchádzajúci kalendárny rok, v ktorom 

uvedie ...“ 

 

Podľa čl. 9, ods. 2, písm. a)  ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov „Orgán, ktorý uskutočňuje konanie podľa odseku 1, začne konanie 

z vlastnej iniciatívy, ak jeho zistenia nasvedčujú tomu, že verejný funkcionár v oznámení podľa čl. 7 

alebo podľa čl. 8 uviedol neúplné alebo nepravdivé údaje alebo že verejný funkcionár neslnil alebo 

porušil povinnosť alebo obmedzenie ustanovené týmto ústavným zákonom alebo zákonom ...“ 

 

Podľa čl. 9, ods. 4 „Orgán podľa od. 1 umožní verejnému funkcionárovi, proti ktorému sa vedie 

konanie, aby sa vyjadril k podnetu; ak je to potrebné, vykoná ďalšie dokazovanie. 

 

Podľa čl. 9 ods. 6 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu  pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov „Ak sa v konaní preukázalo, že verejný funkcionár nesplnil alebo porušil 

povinnosť alebo obmedzenie ustanovené týmto ústavným zákonom alebo zákonom, alebo v oznámení 

podľa čl. 7 alebo čl. 8 uviedol neúplné alebo nepravdivé údaje, rozhodnutie obsahuje výrok, v ktorom sa 

uvedie, v čom je konanie alebo opomenutie verejného funkcionára v rozpore s týmto ústavným zákonom 

alebo zákonom, odôvodnenie a poučenie o opravnom prostriedku. Rozhodnutie obsahuje aj povinnosť 

zaplatiť pokutu podľa odseku 10.“ 

 

Podľa čl. 9 ods. 10 písm. a) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov „Pokuta sa ukladá... v sume zodpovedajúcej mesačného platu verejného 

funkcionára, ak ide o porušenie povinnosti podať oznámenie podľa čl. 7 v lehote ustanovenej v čl. 7.“ 

 

Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov na základe zistení, že 

poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna Ing. arch. Michal Medveď nesplnil povinnosť v súlade 

s čl. 7 ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z.. tým, že v termíne do 31. marca 2014 nepodal písomné 

oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov za predchádzajúci kalendárny rok, 

predložila poslancom Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na zasadnutí konanom dňa 27. októbra 

2014 návrh na začatie konania proti poslancovi Ing. arch. Michalovi Medveďovi. 

 

Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenie o začatí konania o návrhu Komisie na ochranu verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a v rámci rozpravy umožnilo dotknutému 

poslancovi, aby sa vyjadril k návrhu Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov. Ďalšie dokazovanie nebolo potrebné. 

 

Podľa čl. 9 ods. 9 prvej vety ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu  pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov rozhodnutie musí byť prijaté nadpolovičnou väčšinou členov 

mestského zastupiteľstva. Rozhodnutie bolo prijaté na zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna, konaného dňa 25.03.2015. Na zasadnutí bolo prítomných ............ poslancov z celkového počtu 

21 poslancov. Za prijatie rozhodnutia hlasovalo .......... poslancov. 

Na základe vykonaného dokazovania je možné konštatovať, že sa jednoznačne preukázalo, že dotknutý 

poslanec Ing. arch. Michal Medveď porušil povinnosť ustanovenú v čl. 7 ods. 1 ústavného zákona č. 

357/2004 Z. z. ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a bola mu v súlade 

s čl. 9, ods. 10, písm. a) uložená pokuta vo výške jedno mesačnej odmeny za výkon funkcie poslanca 

MsZ. 

 

P o u č e n i e 

Proti tomuto rozhodnutiu možno podať návrh na jeho preskúmanie Ústavnému súdu Slovenskej republiky 

v lehote do  dní odo dňa jeho schválenia mestským zastupiteľstvom. 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 
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Hlasovanie: Prítomných:   20 

 Za:      8 

 Proti.      1 

 Zdržal sa:   10 

 Nehlasoval     1 

 Uznesenie nebolo schválené, v zmysle zákona sa konanie zastavuje. 

 

 

Od 16.00 hod rokovanie mestského zastupiteľstva viedol Ing. arch. Ján Králik, zástupca 

primátora mesta Brezno. 

 

 

K bodu 15/6 

Prípravný zámer odstavných plôch na ulici 9. Mája 36 – 42     

 

Materiál spracoval a predkladá Ing. Martin Ridzoň, PhD., poslanec Mestského zastupiteľstva 

mesta Brezna. 
 

Predmetná komunikácia je už niekoľko rokov v nevyhovujúcom stave z pohľadu potrieb 

parkovania obyvateľov bytového domu (nedostatok parkovacích miest), z pohľadu 

prejazdnosti po komunikácií kvôli  parkovaniu po oboch stranách komunikácie a z pohľadu 

príp. potreby prejazdnosti zásahových jednotiek pri ochrane zdravia a majetku obyvateľov 

bytového domu. Jedná sa o komunikáciu pred bytovým domov na ulici 9. Mája 36 – 42.  
 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Ridzoň, PhD., Ing. Demian, Ing. Majerčíková, J. 

Tokár, MUDr. Wolframová, Mgr. Skačanová 

 

Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

Chcem poukázať nato, že je potrebné sa zaoberať parkovacími miestami na Mazorníkove 

celoplošne 

 

Ing. Jaroslav Demian 

V minulosti bol spracovaný zámer výstavby odstavných plôch. Návrh je smerovaný k tomu, 

aby sa schválený zámer rozšíril aj o túto ulicu? V minulosti sme sa zaoberali úpravou 

zeleného pásu na odstavné plochy, narazili sme na inžinierske siete. Treba sa vrátiť 

k materiálu na budovanie odstavných plôch a zistiť, či je tam možné stavať odstavné plochy. 

 

F: Jozef Tokár 

podporujem návrh pána Ridzoňa, navrhujem vypracovať štúdiu, ako by sa dalo parkovanie 

riešiť, sú tam inžinierske siete 

 

Mgr. Eva Skačanová 

treba komplexne posúdiť riešenie odstavných plôch na Mazorníkove 

 

Ing.arch. Ján Králik 

Komisia pre rozvoj mesta a mestskej infraštruktúry urobí analýzu, posúdi možnosť 

preorganizovania státia vozidiel  bez vynaloženia finančných prostriedkov. 

 

F: Mgr. Eva Skačanová 

zatiaľ preorganizovať  dopravu a do budúcna riešiť komplexne 

 



36 

 

F: Ing. Jaroslav Demian 

Navrhujem uložiť mestskému úradu, aby do júna 2015 predložil mestskému zastupiteľstvu 

posúdenie možnosti vybudovania odstavných plôch a zmeny organizácie dopravy pred 

bytovým domom na ulici 9. mája 36 – 42. 

 

Ing. Mária Majerčíková 

Stanovisko finančnej komisie – finančná komisia žiada zapracovať tento návrh do 

komplexného materiálu projektu odstavných plôch v meste Brezno 

 

Ing.arch. Ján Králik 

materiál odstavných plôch je spracovaný, bol postupne dopracovávaný, na tejto ulici sa 

nedajú vybudovať klasické odstavné plochy formou rozšírenia 

 

Poslanec J. Tokár navrhol spoločné stretnutie poslancov za Mazorník a komisie pre rozvoj 

mesta  priamo na sídlisku a riešiť možnosti riešenia danej problematiky. 

 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

 

do júna 2015 predložiť mestskému zastupiteľstvu posúdenie možnosti vybudovania 

odstavných plôch a zmeny organizácie dopravy pred bytovým domom  na ulici 9. Mája 36 – 

42. 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    18 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo  59/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/7 

Inštalácia meračov tepla v mestskom bytovom dome na ulici MPČĽ 2    

 

Materiál spracoval a predkladá Ing. Martin Ridzoň, PhD., poslanec Mestského zastupiteľstva 

mesta Brezna. 

 

Predmetná inštalácia meračov tepla je potrebná a žiadaná od obyvateľov mestských 

nájomných bytov  pre efektívne nakladanie s energiami. Merače tepla zabezpečia pre každú 

bytovú jednotku spravodlivé vyčíslenie finančných nákladov vynaložených na vykurovanie.  

 

V rozprave vystúpili poslanci: Mgr. Dzurmanová, Ing. Majerčíková, Ing. Kvačkaj, Bc. 

Barančok 
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S faktickými pripomienkami: Bc. Barančok, Ing. Ridzoň, PhD. 

 

Mgr. Petra Dzurmanová 

Koľko to bude stáť? Bude to hradené z fondu opráv? Ak fond opráv tak áno . 

 

F: Ing. Martin Ridzoň, PhD 

Správca bytov je mesto, bytový dom má fond opráv, je to možné z toho  čerpať, cena je cca 

20,- €/merač. 

 

Ing. Mária Majerčíková 

finančná komisia žiada mestský úrad Brezno predložiť na najbližšie zasadnutie mestského 

zastupiteľstva termín inštalácie meračov tepla v bytovom dome na MPČĽ 2 

 

Ing. Vladimír Kvačkaj 

V mestský bytoch majú fond opráv, tvoria ho ľudia, ktorí tam bývajú. Prečo sa tým zaoberá 

mestské zastupiteľstvo? Finančné náklady si vykryjú z fondu opráv. Mesto musí odsúhlasiť 

z dôvodu, že sú to mestské byty? 

 

F: Bc. Andrej Barančok 

O meračoch tepla rozhoduje správca bytov alebo mestské zastupiteľstvo? 

 

Ing. arch. Ján Králik 

Toto je podnet pre správu bytov, aby konal. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

 

Zabezpečiť inštaláciu meračov tepla v bytovom dome na ul. MPČĽ 2 

 

Pripomienky k návrhu na uznesenie. 

Bc. Andrej Barančok 

Navrhujem doplniť vo všetkých bytoch vo vlastníctve mesta, kde nie sú 

 

Návrhová komisia predniesla upravený návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

 

Zabezpečiť inštaláciu meračov tepla vo všetkých bytoch vo vlastníctve mesta Brezna 

 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    18 

 Uznesenie bolo schválené. 
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K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 60 /2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/8 

Žiadosť o vypracovanie projektovej dokumentácie ku kanalizácii Halny – Bujakovo  

 

Materiál spracovala a predkladá Ing. Mária Majerčíková, poslankyňa Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna. 

 

Mestské časti Halny a Bujakovo sú spolu s Rohoznou poslednými časťami mesta, kde nie je 

vybudovaná kanalizácia. Hoci v týchto častiach mesta stáli rodinné domy skôr, ako napr. 

v Podkoreňovej, alebo Vrchdolinke, riešili sa prednostne tieto ulice. Obzvlášť v letných 

mesiacoch sa šíri v okolí domov zápach, na niektorých miestach dokonca splašky tečú po 

ulici.  

Predovšetkým pre starších občanov je finančne neúnosné čistiť pravidelne septiky 

prostredníctvom fekálnych vozov a v období dažďov je tiež situácia na mnohých uliciach 

kritická. 

Preto je žiadúce, aby sa v budúcnosti mesto uchádzalo prostredníctvom výziev o projekt 

odkanalizovania aj tejto mestskej časti. 

 

Finančná komisia žiada mestský úrad  zabezpečiť vypracovanie projektovej dokumentácie ku 

kanalizácii mestských častí Zadné Hálny, Bujakovo. 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Demian, MUDr. Wolframová,  Ing. Majerčíková, 

Mgr. Skačanová,  Mgr. Dzurmanová, Ing. Macuľa 

S faktickými pripomienkami: Ing. Demian, Ing. Majerčíková 

 

K rozprave sa vyjadaril: Ing. arch. Iľanovský, poverený vedením odboru 

investičného 

 

Ing. Jaroslav Demian 

podporujem tento návrh, treba riešiť zásobovanie pitnou vodou a odkanalizovanie územia 

tento návrh  - z registra investícii vyčleniť  z projektovej dokumentácie? 

Aký je predpokladaný  rozsah budovania kanalizácie v km? 

 

Ing. arch. Peter Iľanovský 

Máme spracované podklady, Predné Hálny, Zadné Hálny, Bujakovo a Bujakovo časť 

Padličkovo, celková dĺžka hlavných zberačov 8,5 km, prieskum trhu ukázal, že reálne, nie 

vysúťažené,  náklady na projektovú dokumentáciu sú  85 000 -100 000,- €  

 

F: Ing. Jaroslav Demian 

Predpokladané výdavky sú vyššie, treba dať požiadavku na zmenu rozpočtu po realizácii 

verejného obstarávania, aby bolo kryté rozpočtom. 

 

F: Mgr. Petra Dzurmanová 

Môžeme sa uchádzať o NFO , čo sa týka kanalizácie? 

 

Ing. arch. Peter Iľanovský 

Oprávneným žiadateľom o NFP sme, ak nemáme pokrytých 85% plochy mesta na 

odkanalizovanie územia, čo už spĺňame. 
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Ing. Mária Majerčíková 

Čo sa týka výziev na klasickú kanalizáciu, tak sa zrejme nebudeme môcť zapojiť, sú 

pripravované projekty, ktoré sú zamerané na marginalizované rómske komunity a vieme 

preukázať, že v tejto časti žijú, mohli by sme zapojiť do týchto výziev. 

 

Mgr. Eva Skačanová 

V niektorých častiach nie sú všetky ulice odkanalizované. Bol daný prísľub, že sa mesto bude 

tým zaoberať. 

 

Mgr. Petra Dzurmanová 

Navrhujem zmenu uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

Ukladá mestskému úradu 

V prípade možného uchádzania sa o NFP zabezpečiť vypracovanie projektovej dokumentácie 

ku kanalizácii Zadné Hálny, Bujakovo a Rohozná. 

 

Ing. Milan Macuľa 

Podľa môjho názoru treba spraviť prvý stupeň projektovej dokumentácie, je to zjednodušená 

forma – rozsah – odhadovaný náklad. 

 

Ing. arch. Ján Králik 

Dali sme prísľub, že sa budeme snažiť spracovať štúdiu na všetky časti mesta, ktoré nie sú 

odkanalizované, rozdelilo sa to na viac stavebných častí, aby sa mohla každá časť realizovať 

aj samostatne. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

 

v prípade možného uchádzania sa o NFP zabezpečiť vypracovanie projektovej dokumentácie 

ku kanalizácii Zadné Hálny, Bujakovo a Rohozná. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:      2 

 Proti.    11 

 Zdržal sa:     5 

 Návrh neprešiel 

  

Hlasovanie o pôvodnom návrhu 

 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezna 

Ukladá  

Mestskému úradu Brezno 

 

v termíne do 30.6.2015 zabezpečiť vypracovanie projektovej dokumentácie ku kanalizácii 

mestských častí Zadné Hálny, Bujakovo. 

 

Pripomienky k návrhu na uznesenie: 
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Ing. Milan Macuľa 

termín na vypracovanie projektovej dokumentácie nie je reálny 

navrhujem uznesenie v znení: 

v termíne do 30.5.2015  zadať vypracovanie štúdie ku kanalizácii zatiaľ neriešených 

mestských častí a ulíc 

 

Návrhová komisia po pripomienkach predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezna 

Ukladá  

Mestskému úradu Brezno 

 

v termíne do 30.6.2015 zahájiť proces prípravy vypracovania projektovej štúdie ku kanalizácii 

zatiaľ neriešených mestských častí a ulíc a informovať mestské zastupiteľstvo 

 

Pripomienky 

Ing. Jaroslav Demian 

navrhujem spracovať štúdiu aj na vodovody 

 

Návrhová komisia po pripomienkach predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezna 

 

Ukladá  

Mestskému úradu Brezno 

 

V termíne do 30.6.2015 spracovať projektovú štúdiu k vodovodu a kanalizáciám zatiaľ 

neriešených mestských častí a ulíc a informovať mestské zastupiteľstvo 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   17 

 Za:    16 

 Proti:      0 

 Zdržal sa:     1 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 61/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/9 

Návrh na vodorovné dopravné značenie na križovatke na sídlisko Mazorníkovo   

 

Materiál spracoval a predkladá Mgr. Daniel Struhár, poslanec Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna. 

 

Na hlavnej križovatke z cesty II/529 na sídlisko Mazorníkovo sa častokrát stáva, že pri 

zaradení sa áut z troch smerov dochádza ku konfliktným situáciám. Vodiči nerešpektujú 

dopravné predpisy a nie raz sa na tejto križovatke aj vďaka tomu odohrali dopravné nehody. 
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Návrh by mal byť spracovaný pre tri výstupy zo sídliska a dva vstupy smerom na sídlisko zo 

strany od mesta a zo strany od Vrchdolinky 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Demian, Bc. Barančok 

S faktickými pripomienkami:  Mgr. Struhár, Ing. Demian, Bc. Barančok, Ing. Hašan 

 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Projekt dopravného značenia a organizácie dopravy nezahŕňa aj túto križovatku? 

 

F:Mgr. Daniel Struhár 

myslím si, že táto križovatka nie je riešená v projekte 

 

F: Ing. Jaroslav Demian 

Treba poslancom sprístupniť projekt dopravného značenia, aby sa s ním mohli oboznámiť, 

aby sme predišli návrhom, ktoré  v projekte riešené sú. 

 

Bc. Andrej Barančok 

je to miestna komunikácia, vodiči nedodržujú pravidlo pravej ruky 

 

Ing. arch. Ján Králik 

aj vodorovné dopravné značenie sa musí riadiť vyhláškou, zákonom, vykonávacími 

predpismi, musí byť spracovaný návrh schválený ODI 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

 

na najbližšie riadne rokovanie mestského zastupiteľstva predložiť návrh vyhotovenia 

vodorovného dopravného značenia na hlavnej križovatke na sídlisko Mazorníkovo 

 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   19 

 Za:    19 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 62/2015 , ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/10 

Zmena dopravného značenia na Vránskeho ulici       

 

Materiál spracoval a predkladá Mgr. Daniel Struhár, poslanec Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna. 
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Návrh na zmenu dopravného značenia Vránskeho ulice: 

Dôvodom je skracovanie resp. zjednodušovanie si prejazd cez mesto v smere z Banskej 

Bystrice na Červenú Skalu, práve touto ulicou. Nakoľko je to obytná štvrť s relatívne 

mladými rodinami a chodníkom len na jednej strane je nutné túto ulicu označiť ako obytnú 

zónu a znížiť tak rýchlosť na 20 km/h, alebo znížiť rýchlosť inou dopravnou značkou.  

 

V rozprave vystúpili poslanci: Bc. Barančok, Ing. Majerčíková, MUDr. Wolframová, 

Ing. Strmeň, Ing. Hašan 

S faktickými pripomienkami:  Mgr. Struhár, Ing. Ridzoň,PhD.,  Bc. Barančok 

 

Bc. Andrej Barančok 

navrhujem riešenie spomaľovacími prahmi, nie dopravnými značkami 

 

F: Mgr. Daniel Struhár 

Spomaľovacie pruhy sú z finančného hľadiska náročnejšie, na začiatok by sme mohli 

umiestniť dopravnú značku s tým, že by polícia pravidelne merala rýchlosť. 

 

Ing.arch. Ján Králik 

do najbližšieho pracovného zasadnutia mestského zastupiteľstva pripravíme návrh iných 

riešení dopravy v obytných zónach 

 

F: Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

pri dome smútku dochádza k nerešpektovaniu dopravného značenia 

 

Ing. Mária Majerčíková 

stanovisko finančnej komisie – dopravné značenie veľa nevyrieši, navrhuje montáž retardérov 

 

Ing. Vladimír Strmeň 

Na Vránskeho ulici spomaľovače situáciu nevyriešia, ak spomaľovače – dal by som na 

verejnú diskusiu, myslím si že je potrebné osadiť značku, navrhujem na jednu stranu dať 

dopravnú značku zákaz zastavenia a na druhej strane povoliť parkovanie 

 

Ing. Milan Hašan 

v uvedenom úseku je 8 križovatiek, je potrebné umiestniť 16 dopravných značiek – koľko to 

bude stáť? 

 

Bc. Andrej Barančok 

odporučil by som tento návrh stiahnuť z rokovania a rokovať s obyvateľmi o najvhodnejšom 

spôsobe spomalenia dopravy 

 

Ing. Milan Macuľa 

Semafór je najväčší spomaľovač dopravy, zrušme semafor a všetci pôjdu hlavnou cestou. 

V rámci riešení by som vytypoval čas, kedy je problém. 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Situáciu treba riešiť komplexne, navrhuje doplniť návrh uznesenia o  bod 2 v znení: 

Predložiť návrhy na zmenu a doplnenie projektu dopravného značenia mesta Brezna. 

 

Mgr. Ján Račák 

treba riešiť komplexne, treba znížiť rýchlosť 
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Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

 

1. Na najbližšie riadne rokovanie MsZ predložiť návrh na spomalenie dopravy, prípadne 

zmeny dopravného značenia na Vránskeho ulici, za účelom väčšej bezpečnosti v tejto 

časti mesta. 

 

2. Predložiť návrhy na zmenu a doplnenie projektu dopravného značenia mesta Brezna. 

 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    18 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 63/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 15/11 

Úprava dopravného značenia na úseku cesty II/529       

 

Materiál spracoval a predkladá Mgr. Daniel Struhár, poslanec Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna. 

 

Návrh zmeny dopravného značenia: 

Keďže sa jedná o štátnu cestu je potrebné rokovať s obvodným úradom. Mám za to, že mesto 

tieto záležitosti vyrieši oveľa promptnejšie ako občan mesta. Jedná sa o úsek medzi 

autobusovou zastávkou Mazorník Zdroj až po križovatku na sídlisko Mazorník. V týchto 

miestach v čase hmly, ale aj za bežných okolností, hrozí riziko dopravnej nehody. Zákaz 

predbiehania navrhujem predĺžiť až za križovatku na sídlisko Mazorník.   

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Ridzoň, PhD., Mgr. Skačanová, Ing. Hašan 

S faktickými pripomienkami:  Mgr. Skačanová  

 

Mgr. Eva Skačanová 

Navrhujem upraviť návrh na uznesenie v znení: 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

na najbližšie riadne rokovanie MsZ predložiť návrh umiestnenia vhodného dopravného 

značenia na úseku cesty II/529 medzi autobusovou zastávkou Mazorníkovo Zdroj až po 

križovatku na sídlisko Mazorníkovo so zreteľom na zabezpečenie bezpečného prejazdu áut. 
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Ing. Milan Hašan 

Je to cesta  II. triedy v majetku VÚC, zaplatí to mesto alebo regionálna správa ciest? 

 

F: Mgr. Eva Skačanová 

dávame pripraviť  len návrh 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

 

na najbližšie riadne rokovanie MsZ predložiť návrh umiestnenia vhodného dopravného 

značenia na úseku cesty II/529 medzi autobusovou zastávkou Mazorníkovo Zdroj až po 

križovatku na sídlisko Mazorníkovo so zreteľom na zabezpečenie bezpečného prejazdu áut. 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    18 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 64/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/12 

Ústna informácia primátora mesta o príprave investičnej akcie „Most cez Hron Bujakovo“ 

 

Materiál predkladá JUDr. Tomáš Abel. PhD., primátor  mesta, uviedol Ing.arch. Ján Králik, 

zástupca primátora. 

 

MsÚ  Brezno v mesiaci január a február 2015 pripravil podklady k výjazdovému rokovaniu 

vlády SR, kde okrem iných rozvojových akcií bolo navrhnuté aj financovanie realizácie 

nového mostného objektu cez rieku Hron v lokalite Brezno -Bujakovo ako jedného 

z neodmysliteľných prvkov udržania chodu výrobného procesu v závode Harmanec Kuwert, 

ale  aj vyhovujúceho mostného sprístupnenia pre občanov lokality Padličkovo. 

 

Prijímateľ mesto Brezno- Podľa prílohy č. 1 uzneseniač.95/2015 vlády SR z 25.2.2015 bolo 

mestu Brezno z prostriedkov štátu pridelených celkom 600 000.-eur (vrátane DPH) na 

vybudovanie mosta. Zo strany vlády SR uznesením poskytnutá suma 600 000.-eur je suma 

účelovo viazaná a určená ako kapitálový výdavok a použité financie budú mesto Brezno ako 

prijímateľom zúčtované v období určenom MF SR..    

 

Celkový náklad stavby - odhadovaný na 900 000tis. Eur. Výška poskytnutých a pridelených 

financií predstavuje odhadom 2/3 objemu  

Termín  realizácie stavby  - priebeh roka 2015. 

Právny status: Stavebné povolenie s bude realizovať inštitútom zmeny stavby pred 

dokončením.V súčasnosti stavebný úrad vykonal  čiastkové rokovania so zložkami železníc 
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SR, ktorých sa stavba mosta dotýka,ide najmä o oblasť existujúceho železničného priecestia 

Bujakovo. Pričom napr. prebudovanie existujúceho priecestia môže byť investičný náklad až 

v objeme do 250 000eur, čo by mohlo znamenať odčerpanie takmer 1/3 a viac z pridelených 

financií. 

Spolupráca- Závod Harmanec Kuwert od roku 2014 poskytuje spoluprácu v oblasti 

financovania majetko-právneho usporiadania pozemkov dotknutých stavbou mosta 

a financovanie čiastkových projektových dokumentácii stavby- jej situovania . Mesto bude 

následne rokovať o možnosti financovania/ spolufinacovania zostávajúcej časti výšky sumy 

ktorá bude výsledkom procesu VO.   

Proces obstarávania- Realizačná projektová dokumentácia je podmienkou a  predmetom 

dodania zo strany víťazného uchádzača ako dodávateľa stavby. Dodávateľ stavby mesto 

Brezno obstará v zmysle zákona o verejnom obstaraní. K zabezpečeniu procesu verejného 

obstarávania dodávateľa a  inžinieringu stavby mestský úrad  pristupuje v tomto období. 

 

 V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Demian, Ing. Majerčíková 

 

S faktickými pripomienkami:  J. Tokár, Ing. Demian, Ing. Kováčik 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Most v Bujakove sa začal stavať v roku 1990, zostali tam len brehové piliere, nedokončil sa 

v pôvodnom zámere. V roku 2008 sme pripravili nový projekt v spolupráci s Harmanec 

Kuwert, ktorý niekoľkokrát menil projektovú dokumentáciu. Mám informáciu, že ide 

o kapitálové výdavky, možnosť čerpania je 2 roky. Ideme stavať nový most alebo ideme 

v pôvodnom zámere? 

 

Ing. arch. Ján Králik 

Ideme podľa existujúceho projektu, spracovávajú sa len určité čiastkové zmeny projektu, 

budú sa využívať brehové piliere, ktoré sú, prebieha statické posúdenie vplyvov, zmeny budú 

v časti, kde sú dve brehové opory - kolmé napojenie a jeho možnosť natočiť tak, aby sa 

minimálne zasiahlo do železničného priecestia. Neuvažuje sa s rekonštrukciou pôvodného 

mostu, ktorý v súčasnej dobe zabezpečuje prepojenie cez rieku Hron. 

 

F:Jozef Tokár 

k financovaniu – 600 000,- € poskytla vláda, sú to 2/3 z objemu 900 000,- €. Ak vysúťažime 

za 600 000,- e, bude nám čiastka krátená? 

 

Ing. arch. Ján Králik 

Našou snahou je cez projekt, výber dodávateľa, cez technológiu ísť do najlacnejšieho 

zabezpečenia, čo potrebujeme. 

 

F:Ing. Jaroslav Demian 

Uznesenie vlády je, že nám poskytnú 600 000,- €, nie 2/3 nákladov. 

 

Ing. Mária Majerčíková 

Súčasťou projektu bol aj chodník a osvetlenie. Ostalo to v projekte? 

V čase, keď sa stavali mostné piliere, bola vyrobená v mostárni mostná konštrukcia, ktorá tam 

mala ísť a stratila sa. Našla sa  už? 

 

Ing. Jaroslav Demian 

pôvodný projekt bol betónový most, nie oceľová konštrukcia 
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Ing. arch. Ján Králik 

Zrejme sa jedná sa o konštrukciu oceľovej pešej lávky, ktorá bola odstránená z  baldovského 

mostu, oceľová konštrukcia celej pešej lávky na dľžku  baldovského mostu bola uložená, 

plánovanie tejto pešej lávky bolo na prepojenie Hlaviny s cestou I/66.projekt na most 

Bujakovo bol spracovaný na železobetónový most. 

Chodník bol plánovaný len oproti odbočky zo štátnej cesty na most, nikde nezačínal a ani 

nikde nekončil. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezno 

 

Berie na vedomie 

Ústnu informáciu primátora mesta o príprave investičnej akcie „Most cez Hron Bujakovo“ 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    18 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 65/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 15/13 

Ústna informácia o spôsobe riešenia petície za zákaz dovozu a aplikácie produktu SF 

NITROSULF            

 

Materiál predkladá JUDr.  Tomáš Abel. PhD., primátor mesta, uviedla Mgr. Petra 

Dzurmanová, zástupkyňa primátora. 

 

Mesto Brezno ako orgán verejnej správy v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o územnej 

samospráve dňa 2.3.2015 prijalo petíciu s 1116 podpismi občanov proti skutočnosti navážania 

a skladovania tekutého hnojiva SF Nitrosulf v priestoroch a zariadeniach vo vlastníctve 

Poľnohospodárskeho družstva PD Ďumbier v nadzemných nádržiach „Vítkovice“ 

v priestoroch bývalej „ošípárne lokality Priepadlá“ a v nádržiach na bývalom poľnom letisku 

„Krtičná“. 

 

SF Nitrosulf  -má  certifikát č.369 z 20.1.2014 s platnosťou do 31.12.2015 vydaný 

Ústredným kontrolným a skúšobným ústavom poľnohospodárskym v Bratislave v konaní 

podľa ô 5 ods.5 zákona č. 136/2000Z.z.o hnojivách.  

Výrobca a distribútor „hnojiva“  je SF Soepenberg s.r.o. Sladovnícka 13, Trnava, ktorý na 

skladovanie v k.ú. Brezno v uvedených lokalitách má uzavretú nájomnú zmluvu s vlastníkom 

objektov –PD Ďumbier. 

Podľa odporúčania technického listu je látka vhodná na podporu zabudovania rôznych 

zbytkov organických látok (napr.strniská z kukurice, všeobecné obilniny a technické plodiny 

po zbere do pôdnych systémov na spolupôsobenie mikroorganizmov. Podľa uvádzania je tiež 

vhodná na priame prihnojovanie medzi riadky mladých rastlín napr.kukurice. 



47 

 

 

Odporúčané dávkovanie: 5-6t/1ha, neobmedzene miešateľná s vodou a močovkou. 

Obsah rizikových prvkov: Cd, Pb, Cu, Zn,Ni, As, Hg, Mo, Se neprekračuje stanovené limity 

vyhl.č.577/2005 Z.z.  

 V rovnakom predmete veci ako petícia bolo na MsÚ Brezno dňa 13.3.2015 doručené aj 

podanie občana mesta Brezno so žiadosťou o okamžité konanie zo strany mesta a príslušných 

orgánov. Dňa 13.3.2015 bolo mestu Brezno doručené podanie na vedomie podávané zo strany 

ústredného kontrolného a skúšobného ústavu poľnohospodárskeho Bratislava, pobočka 

Zvolen na SIŽP –odbor inšpekcie ochrany vôd vo veci skladovania SF Nitrosulf 

 

Vykonané čiastkové úkony podľa § 6a) zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve  zo strany 

vedenia mesta a MsÚ ako subjektu zodpovedného za vybavenie podanej petície :  

- rokovanie vedenia mesta s obyvateľmi lokality Podkoreňová  a vedením PD Ďumbier 

za účelom spresnenia informácií dňa 2.3.2015  

- dožiadanie zistenia skutkového stavu z hľadiska ochrany poľnohospodárskeho 

pôdneho fondu, ochrany ŽP a ochrany vôd na OÚ V Brezne ako zložiek konajúcich 

podľa osobitných predpisov 

- podanie podnetu na SIŽP B.Bystrica -Slovenskú stavebnú inšpekciu vo veci 

technickej zdatnosti nádrží “Vítkovice“ vo väzbe na korozívne účinky síry obsiahnutej 

v hnojive 

- podanie podnetu na UKSUP Bratislava vo veci odberu vzoriek a kontroly súladu: 

-   a) obsahu skladovanej látky s vydaným certifikátom 

-   b) vyhodnotenie vzoriek kvality pôd PPF ako predmetu aplikácie hnojiva 

-   c) aplikácie hnojiva vo väzbe na stav pôd a obsiahnuté „ťažké kovy“ v hnojive 

-  zahájenie a nariadenie konania podľa § 27 zákona č.137/2010 o ovzduší vo veci 

aplikácie    

-   SF Nitrosulf ako plošného fugitívneho zdroja znečistenia ovzdušia 

- vydanie predbežného opatrenia podľa ô 43 zákona č.71/1967 Zb. vo veci obmedzenia  

       plošnej aplikácie SF Nitrosulf do doby rozhodnutia zahájeného konania 

Získané výsledky šetrenia a zistení skutkového stavu a aj právneho súladu činnosti 

zodpovedného subjektu PD Ďumbier bude predmetom výsledku prešetrenia podanej petície. 

Podľa § 7 § 8  zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve je orgán verejnej správy povinný 

prešetriť a vybaviť petíciu tak, aby zistil skutočný stav veci, jeho súlad alebo rozpor 

s právnymi predpismi a verejným alebo iným spoločným záujmom. 

Výsledok vybavenia petície je orgán povinný písomne oznámiť do 30 pracovných dní. Ak 

petíciu nemožno vybaviť v tejto lehote je povinný oznámiť podávateľovi petície, že bude 

vybavená v lehote ďalších 30 pracovných dní.  

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Macuľa, Ing. Hašan, Mgr. Struhár, Ing. Fašang, M. 

Palovčík, Mgr. Dzurmanová, Ing. Demian 

 

S faktickými pripomienkami: Ing. Hašan, Bc. Barančok, Ing. Macuľa 

 

V rozprave vystúpil občan p.Marhavý. 

 

K rozprave sa vyjadrili: Mgr. Martin Juhaniak, prednosta MsÚ, Ing. Ingrid 

Konečná Veverková, hlavná kontrolórka 

 

Mgr. Petra Dzurmanová 

Na spoločnom rokovaní so zástupcami PD Ďumbier, mesta Brezna a Soepenberg s.r.o. došlo 

k dohode,  že zmluva, ktorú má PD Ďumbier s firmou Soepenberg s.r.o. do 31.12.2015 bude 
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ukončená k 31.5.2015, všetko hnojivo bude vyaplikované – na pôdu a zvyšky budú firmou 

odvezené tak, aby nedochádzalo k rozširovaniu zápachu – bude urobené v čase, keď bude 

hnojivo aplikované v jednotlivých lokalitách. Bolo prisľúbené, že nebude do nádrží 

investované a nebude do nich viac uskladňované hnojivo. Čo sa týka ochrany ovzdušia – za 

mesto bol daný zákaz aplikácie tohto hnojiva do času, kým PD Ďumbier a firma Soepenberg 

s.r.o. nedajú stanovisko, že je to z pohľadu životného prostredia v poriadku, že hnojivo 

z pohľadu ovzdušia neovplyvňuje obyvateľov. 

 

Ing. Milan Macuľa 

Boli jasne preukázané obavy obyvateľov, mal som zato, že keď hrozí ekologická havária budú 

okamžite  nádrže vyprázdnené, že to bude odvezené. Hnojivo tu bude skladované až do 

dátumu aplikácie. Nesúhlasím s tým. Bolo konštatované, že zápach je spôsobený tým, že je to 

vlastnosť látky. V samotnom technickom popise výrobku je vyžadované uzatvorené ale 

vetrateľné skladovanie, čo bolo vysvetlené, že musia byť osadené filtre na vetracie časti. Nie 

je dodržaná ani technická podmienka skladovania materiálu. 

 

Ing. Milan Hašan 

Hnojivo sa aplikuje do pôdy iba pre orbou alebo aj v priebehu rastu? 

Ak iba pred orbou, tak je to zbytočné, aj tak to tam dajú. 

 

Ing. Miroslav Fašang 

bolo dohodnuté s PD alebo Soepenberg s.r.o. vyčistenie nádrží? 

 

Na základe všeobecného súhlasu vystúpil k uvedenej problematike pán Marhavý, občan mesta 

Brezna. Okrem iného uviedol, že  prokurátor vie o celej situácii. Mesto môže podať podnet na 

konanie pre prokurátora? Jeho vystúpenie je zaznamenané na zvukovom zázname. 

 

Mgr. Martin Juhaniak 

ak je prokurátor o celej veci informovaný, nepotrebuje podnet od mesta, mal by konať 

 

Ing. Milan Macuľa 

Ak prokurátor informoval pána, že môže podať podnet, nepovažuje informáciu za podnet, 

bolo by čestnejšie, keby podnet podalo mesto. 

 

Mgr. Petra Dzurmanová 

Skúšky tesnosti – UKSUS zistil nedostatky pri skladovaní, podal podnet na inšpektorát 

životného prostredia, ktorý vykonal kontrolu. 

Hnojiva bolo privezené viac, ako je potrebné, čo sa nevyaplikuje, bude odvezené preč, na 

území mesta Brezna nebude držané v nádržiach žiadne hnojivo. 

Mesto podalo návrh, aby boli odobraté vzorky, výsledky zatiaľ nevieme. 

 

Ing, arch. Ján Králik 

Bola daná požiadavka aj na zabezpečenie kontroly vody v studniach pred aplikáciou a po 

aplikácii hnojiva, či nedošlo k znečisteniu spodných vôd, ktoré sú využívané ako zdroj pitnej 

vody. 

 

F: Ing. Milan Macuľa 

certifikáty sú, ale oni sa chovajú v rozpore s certifikátmi, treba to okamžite odviezť 

skúška tesnosti je preukázateľne zmanipulovaná 

havarijné linky nevyhovujú, je dvojstupňové nebezpečie 

územie  problémové z hľadiska  pitnej vody 
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bolo podozrenie, že niektorá z nádrží preteká 

bola požadovaná účasť obyvateľov pri aplikácii, pretože bolo podozrenie, že bude 

vyaplikované viac látky 

Bude kvalifikovaná účasť zástupcov aj obyvateľov pri  aplikácii a skontrolovanie množstva 

aplikovanej látky? Jednoznačne trvám na tom, aby si odviezli vec, ktorú firma naskladnila 

v rozpore s certifikátom, porušila všetko, čo sa dalo a ohrozuje verejnosť bývajúcu v tomto 

území. 

 

Mgr. Petra Dzurmanová 

pri aplikovaní hnojiva do pôdy boli  prítomní aj obyvatelia, UKSUP, mestská polícia, pán 

primátor. Pri druhej aplikácii bude stav rovnaký. Zatiaľ nie je vedomosť, že bolo 

vyaplikované viac hnojiva, ako bolo povedané.  

 

F: Bc. Andrej Barančok 

Navrhujem naformulovať  uznesenie tak, aby  sa vedenie mesta obrátilo na prokuratúru a na 

orgány činné v trestnom konaní, aby sa tieto veci prešetrili. Ak sa preukáže vina spoločnosti, 

aby boli vyvodené kompetencie. 

 

Návrh na uznesenie 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

Ústnu informáciu o spôsobe riešenia petície za zákaz dovozu a aplikácie produktu SF 

NITROSULF 

II/ odporúča mestskému úradu 

  

Obrátiť sa na orgány činné v trestnom konaní vo veci podozrenia spáchania trestného 

činu ohrozenia zdravia a majetku občanov mesta Brezna 

 

Mgr. Martin Juhaniak 

Nie je potrebné uznesenie, na budúcom zasadnutí mestského zastupiteľstva bude podaná 

súhrnná správa o spôsobe vyriešenia petície. 

 

Milan Palovčík 

nemáme ešte všetky výsledky ale ak by to vytieklo naraz, ohrozí to obyvateľov, mali by to 

odviezť hneď 

 

F: Bc. Andrej Barančok 

mestské zastupiteľstvo by malo prijať uznesenie a orgány činné v trestnom konaní by mali 

konať hneď 

 

Ing. Vladimír Kvačkaj 

bolo by dobre, keby sme prijali uznesenie, že mestské zastupiteľstvo  ukladá mestskému 

úradu podať podnet vo veci na prokuratúru 
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Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka 

mestské zastupiteľstvo nemôže ukladať mestskému úradu  podať trestné oznámenie, zo 

zákona o petíciách vyplýva povinnosť podať oznámenie v momente, keď sa pri prešetrení 

petície zistí, že bol spáchaný trestný čin 

 

F: Ing. Milan Macuľa 

vyzývam primátora mesta, aby konal, hroziaca havária nie je podozrenie? 

 

Mgr. Petra Dzurmanová 

vo veci sa začalo hneď konať, musíme dodržať zákonné postupy, podnety sa dali 

ľuďom vadí, že hnojivo v nádržiach je, firma ponúkla riešenie, že investuje do opravy nádrží  

a bude tam hnojivo celý rok 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Berie na vedomie 

Ústnu informáciu o spôsobe riešenia petície za zákaz dovozu a aplikácie produktu SF 

NITROSULF 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    14 

 Proti:      0 

 Zdržal sa:     4 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 66/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/14 

Oprava lavičiek v existujúcich autobusových zastávkach – smer Vrchdolinka   

 

Materiál spracoval a predkladá Ing. Vladimír Strmeň., poslanec Mestského zastupiteľstva 

mesta Brezna. 

 

Ing. Vladimír Strmeň navrhol viesť spoločnú rozpravu k bodom 15.14 – 15.16. 

 

Bod 15.14. – oprava lavičiek na autobusových zastávkach 

15.14. – navrhujeme osadiť ešte jeden merač rýchlosti na Vrchdolinke 

15.15.  – navrhujem na Vrchdolinke namontovať amplión mestského rozhlasu 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Ridzoň, PhD., Mgr. Skačanová, Mgr. Struhár. Ing. 

Majerčíková, Bc. Barančok, MUDr. Wolframová 

 

S faktickými pripomienkami.  Ing. Ridzoň, PhD., Ing. Strmeň 
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K rozprave sa vyjadril Ing. Gaboň, riaditeľ TS Brezno. 

 

Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

navrhujem rozšíriť opravu lavičiek aj do časti Rovne   - na celú ulicu Cesta osloboditeľov 

 

Mgr. Eva Skačanová 

navrhujem, aby merač rýchlosti od autoservisu bol premiestnený na Vrchdolinku 

 

Mgr. Daniel Struhár 

Navrhujem doplniť 1 amplión aj na Budovateľskú ulicu 

 

F: Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

vzniká nová infraštruktúra – navrhujem amplión aj na ul. Poľnú 

 

Ing. Mária Majerčíková 

Navrhujem: 

- komplexné riešenie rozšírenia mestského rozhlasu – budovanie vysielacích hniezd 

- komplexne riešiť zastávky vo všetkých okrajových  častiach mesta 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Upozornil pán Ing. Strmeň riaditeľa TS, že lavička je pokazená? 

Myslím si, že treba komplexne riešiť veci – návrh dobudovania autobusových zastávok, 

dobudovania mestského rozhlasu.  

 

F: Ing. Vladimír Strmeň 

nie som za zrušenie osadeného merača pri autoservise, osadil by som ďalší 

s riaditeľom TS som konzultoval, jeho stanovisko – všetky zastávky sú v správe SAD 

 

Ing. Jaroslav Demian 

nemám vedomosť, že by sme správu autobusových zastávok dali SAD-ke 

 

Ing. Tomáš Gaboň, riaditeľ TS Brezno 

pred  niekoľkými rokmi sme zastávky vrátili mestu a mesto dalo zastávky do správy SAD 

a technické služby  zabezpečujú čistotu verejného priestranstva a vysýpanie smetných košov a 

v zime, keď prejde pluh okolo zastávok tak ich dočisťujeme ručne, opravy lavičiek nerobíme 

 

Ing. Vladimír Strmeň 

Na základe rozpravy navrhol uznesenie v znení: 

Mestské zastupiteľstvo ukladá mestskému úradu 

1/ v termíne do 31.5.2015 zrealizovať opravy existujúcich autobusových zastávkach – 

Vrchdolinka, Cesta Osloboditeľov, mestské časti Hálny – Bujakovo 

2/ posúdiť možnosť vybudovania lavičky na autobusovej zastávke Vrchdolinka – smer 

Čierny Balog 

 

Pripomienky k návrhu na uznesenie: 

Ing.arch. Ján Králik 

navrhujem dať spracovať príslušnému odboru mestského úradu pasport autobusových 

zastávok, posúdiť ich technický stav, prípadne navrhnúť riešenia technického stavu 

 

Návrhová komisia predniesla k bodu 15/14 návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

 

Spracovať pasport autobusových zastávok na území mesta, posúdenie ich technického stavu 

a návrh na drobné opravy v termíne do 30.4.2015. 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    18 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 67/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

Návrh na uznesenie k bodu 15/15 

Merač rýchlosti na Vrchdolinke za informačnou smerovou značkou označujúcou koniec obce 

„Brezno“ 68/2015           

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

 

zabezpečiť preloženie existujúceho merača rýchlosti na Ceste osloboditeľov pod 

autoservisom za smerovú značku označujúcu začiatok obce „Brezno“ smer Čierny Balog - 

Vrchdolinka 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    18 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 682015, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

Návrh na uznesenie k  bodu 15/16 

Dobudovanie mestského rozhlasu smerom na Vrchdolinku      

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

v termíne do 30.4.2015 zabezpečiť: 

 spracovanie pasportu vysielacích hniezd mestského rozhlasu, 

 posúdenie technického stavu existujúcich vysielacích hniezd mestského rozhlasu, 

 spracovanie návrhu na rozšírenie vysielacích hniezd mestského rozhlasu. 
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K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    18 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 69/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/17 

Zriadenie stálej hliadky MsP na Baldovskom moste      

 

Materiál spracoval a predkladá Ing. Miroslav Fašang, poslanec Mestského zastupiteľstva 

mesta Brezna. 

 

Navrhuje v najkratšom možnom čase zriadiť stálu hliadku MsP na trase križovatka ulíc 

Bottova – Rázusova po križovatku ulíc Cesta osloboditeľov – Vrbová v čase od 7:00 do 8:00 

v pracovné dni. Činnosť hliadky sa nevzťahuje na obdobie školských prázdnin.  
 

V inkriminovanom úseku pravidelne dochádza ku konfliktom medzi občanmi smerujúcimi do 

mesta a študentami špeciálnej základnej školy Mládežnícka 3. Situácia je kritická, mnohí 

rodičia majú dôvodnú obavu o život a zdravie svojich detí smerujúcich do škôl v meste. V 

čase medzi 7:00 a 8:00 je situácia najhoršia s ohľadom na najväčšiu hustotu chodcov.  

 

 

Ing. Ján Zemina, zástupca náčelníka mestskej polície 

V súčasnosti sú v uvedenom čase hliadky na baldovskom moste, je to na úkor hliadky, ktorá 

bývala ráno na Švermovej ulici. 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Demian, Ing. Fašan, Mgr.Dzurmanová 

S faktickými pripomienkami: Ing. Strmeň, Mgr. Struhár, Ing. Fašang, MUDr. 

Wolframová, Mgr. Skačanová, M. Palovčík 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Hliadka MsP v uvedenej lokalite bola zriadená, je to o určení priorít 

Úlohu nie je možné uložiť mestskému úradu -  nemá žiadnu kompetenciu voči mestskej 

polícii. 

 

F: Ing. Vladimír Strmeň 

Švermova ulica je vyriešená, sú tam 2 semafóry na ručné ovládanie, v minulosti tam 

hliadkovali dôchodcovia – tí už nemôžu? 

 

F: Mgr. Eva Skačanová 

dôchodcovia – lastovičky – už to nechcú robiť, skončilo to pred vyše rokom 

hliadky na baldovskom moste sú nutné 

 

F: Milan Palovčík 

Na MsP sú veľké tlaky, aby boli všade. Treba zvážiť, aby sa MsP nezaoberala strážením 

budov, podľa môjho názoru im to zaberá veľa času. 
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Mgr. Petra Dzurmanová 

Z dôvodu, že hliadky na baldovskom moste sú už zabezpečené, uznesenie z tohto pohľadu sa 

už vykonáva, predpokladám, že to bude stála hliadka. 

V priebehu budúceho týždňa bude uskutočnené rokovanie v dennom centre Prameň, aby 

dôchodcovia pomáhali pri zabezpečení rannej špičky. 

 

Pozn.: Na základe všeobecného súhlasu poslanci pokračovali v rokovaní mestského 

zastupiteľstva po 19.00 hod. 

 

Ing. Jaroslav Demian 

problém je aj na prechodoch pre chodcov na ul. ČSA pri obchodnom centre 

 

Ing. arch. Ján Králik 

Návrh na riešenie prechodu pre chodcov oproti televízoru a tam, kde sú sústredené 

autobusové zastávky pri meste je v riešení, na základe podnetu občanov bolo už uskutočnené 

stretnutie, komunikujeme s dopravným inžinierom. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Odporúča 

Primátorovi mesta Brezna 

 

v najkratšom možnom čase zriadiť stálu hliadku Mestskej polície Brezno na trase križovatka 

ulíc Bottova – Rázusova po križovatku ulíc Cesta osloboditeľov – Vrbová v čase od 7:00 do 

8:00 v pracovné dni. Činnosť hliadky sa nevzťahuje na obdobie školských prázdnin, dni 

pracovného pokoja. 
 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   18 

 Za:    16 

 Proti:      0 

 Zdržal sa:     2 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 70/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 15/18 

Pravidelná úprava pozemku na ulici Hradby        

 

Materiál spracoval a predkladá Ing. Miroslav Fašang, poslanec Mestského zastupiteľstva 

mesta Brezna. 

 

Navrhuje vykonávať pravidelnú údržbu (štrkovanie, planírovanie) minimálne 1x za 2 mesiace 

mestského pozemku na ulici Hradby. 

Uvedený pozemok je občanmi mesta Brezna využívaný na parkovanie. Z dôvodu zlého 

odvodnenia a značného pohybu automobilov sa na uvedenom pozemku tvoria jamy. Tieto 
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bránia jeho riadnemu užívaniu. Z dôvodu zvýšenia možnosti parkovania v centre mesta je 

nevyhnutné aby bol priestor udržiavaný. Navrhované riešenie je len dočasné do doby kým sa 

komplexne nevyrieši úprava predmetného priestoru. 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Demian, Mgr. Dzurmanová, Ing. Majerčíková, Bc, 

Barančok, J. Tokár 

 

S faktickými pripomienkami:  Ing. Fašang, MUDr. Wolframová, Ing. Ridzoň, PhD. 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Mestský úrad nemá kapacitu na vykonávanie údržby, robí to dodavateľstky, odporúčam zadať 

úlohu pre technické služby. 

 

Mgr. Petra Dzurmanová 

Vedia technické služby vyčísliť, koľko bude planírovanie a štrkovanie stáť? 

 

F: Ing. Miroslav Fašang 

V rozpočte na tento rok nie sú vyčlenené finančné prostriedky na riešenie uvedeného 

parkoviska, ľudia sa neustále sťažujú, malo by sa to riešiť. Mohla by sa využiť aj stavebná suť 

z kasární. 

 

Ing. Tomáš Gaboň 

Uvedený priestor opakovane upravujeme, k zlepšeniu stavu dôjde len po odvodnení priestoru. 

Netrúfam odhadnúť potrebné finančné prostriedky. 

 

Bc. Andrej Barančok 

Priorita je čo najskôr vyriešiť parkovanie na námestí, je možné len planírovať parkovisko bez 

navážania? 

 

MUDr. Eva Wolframová 

neodporúčam suť z kasární 

 

Ing. arch. Ján Králik 

Súť, ktorá je povolená na skladovanie, je zo spojovacieho materiálu – tehly a omietky a to 

nemôže byť škodlivé. 

 

F: Ing. Vladimír Strmeň 

Suť treba aj skontrolovať - miesta, kde sa vyváža a zistiť v akom stave a kvalite je. 

 

F: Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

Nebolo by možné na tento priestor použiť trosku? Je ťažšia a voda ju nevyplaví. 

 

Ing. Mária Majerčíková 

Neexistujú výzvy na realizáciu parkovacieho domu? Zasýpanie jám nie je riešenie parkovania 

v meste do budúcna. 

 

Ing. arch. Ján Králik 

Je potrebné pozemok udržiavať v stave, aby ho mohli obyvatelia využívať, Dohodnime sa na 

takom riešení, že technické služby za minimálnych finančných nákladov budú zabezpečovať 

údržbu. Musíme urobiť vyspádovanie plochy tak, aby sa voda dostala mimo územia. 
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Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Ukladá 

Technickým službám Brezno 

 

vykonávať pravidelnú údržbu (štrkovanie, planírovanie) minimálne 1x za 2 mesiace 

mestského pozemku na ulici Hradby. 
 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   17 

 Za:    17 

  Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 71/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 15/19 

Sprevádzkovanie úradnej tabule na ulici 9. mája       

 

Materiál spracoval a predkladá Ing. Miroslav Fašang, poslanec Mestského zastupiteľstva 

mesta Brezna. 

 

Návrh - v najkratšom možnom termíne znovu uviesť do prevádzky úradnú tabuľu na ulici 9 

mája a pravidelne na nej aktualizovať informácie.  
Úradná tabuľa v súčasnej dobe špatí okolie a dlhodobo neslúži svojmu účelu. Som 

presvedčený, že tabuľa má svoje opodstatnenie s ohľadom na množstvo ľudí bývajúcich v 

danej lokalite.   

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Majerčíková, Ing. Hašan, Mgr. Dzurmanová, I. 

Ledňová 

 

S faktickými pripomienkami:  Bc. Barančok 

 

Ing. Mária Majerčíková 

Opodstatnenosť tabúľ – sú potrebné, keď máme webovú stránku mesta, mestský rozhlas? 

Dlhodobo sa žiadne oznamy nelepia. 

 

F: Ing. Miroslav Fašang 

Ľudia to chcú ako zdroj informácií. 

 

F: Bc. Andrej Barančok 

druhá tabuľa je pri obchode 

 

Ing. Milan Hašan 

je to úradná tabuľa v správe mesta alebo v práve p. Petrlu? 
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Mgr. Petra Dzurmanová 

Úradná tabuľa je 1 a to pred úradom a je uzamknutá. Ostatné sú informačné tabule.  

 

Iveta Ledňová 

na Nálepkovej ulici je takáto tabuľa, informácie sú aktuálne 

 

Mgr. Martin Juhaniak 

Necelých 100 m od tejto tabule sa nachádza oficiálna informačná tabuľa mesta, výlepová 

plocha je vedľa  autobusovej zastávky, táto tabuľa je vedľa novinového stánku, patrí p. 

Petrlovi. 

 

F: Ing. Miroslav Fašang 

Keď tabuľa nepatrí mestu, sťahujem tento bod z rokovania 

 

K bodu 15/20 

Vypracovanie analýzy, projektovej dokumentácie a následne príprava a predloženie žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok pre čerpanie finančných prostriedkov z Európskych 

štrukturálnych a investičných fondov v rámci Operačného programu Kvalita životného 

prostredia a Integrovaného operačného programu zameraných na protipovodňové opatrenia 

 

Materiál spracovala a predkladá Mgr. Eva Skačanová, poslankyňa Mestského zastupiteľstva 

mesta Brezna. 

Návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezno 

Ukladá Mestskému úradu Brezno 

 

1. Spracovať analýzu bilancie odtekajúcej dažďovej vody z jednotlivých odtokových 

mikropovodní katastra mesta Brezna. 

 

2. Pripraviť projektovú dokumentáciu na protipovodňové opatrenia v katastri mesta Brezna 

v jednotlivých odtokových mikropovodniach. 

 

3. Sledovať pripravované výzvy v rámci Operačného programu Kvalita životného prostredia 

a Integrovaného operačného programu zameraných na protipovodňové opatrenia 

a v prípade vhodnej výzvy žiadať o nenávratný finančný príspevok. 

 

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Demian, Mgr. Skačanová, J. Tokár 

 

S faktickými pripomienkami:  Mgr. Skačanová, Ing. Demian 

 

Ing. Jaroslav Demian 

Mestský úrad reálne pracuje na materiály, ktorý uvádza v správe o plnení uznesení? 

Povodia chceme riešiť komplexne alebo len tie, ktoré sú v správe mesta? 

V minulosti pri predchádzajúcich povodniach  mesto dostalo  úlohu riešiť  svoje povodňové 

opatrenia v tom zmysle, že máme riešiť mostné objekty, ktoré sú súčasťou miestnych 

komunikácii alebo sú v toku, riešili sme most na Mliekárenskej ulici, bola spracovaná 

projektová dokumentácia na most na Vrbovej ulici, tam sme neboli úspešní žiadatelia a máme 

ešte jeden most na Budovateľskej ulici. Tento most treba tiež riešiť. 
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Mgr. Eva Skačanová 

problém treba riešiť komplexne v spolupráci s Povodím Hrona, protipovodňové opatrenia sa 

chápu ako zadržiavanie vody v okolí tokov, nejde o reguláciu toku a nato budú zamerané 

výzvy. Tieto opatrenia nie sú až tak finančne náročné. 

 

Mgr. Martin Juhaniak, prednosta MsÚ 

MsÚ Brezno pripravuje realizáciu vlastného „projektu protipovodňovej ochrany intravilánu 

mesta“, ktorý v jednotlivých mikropovodiach, na základe určenia bilancie odtoku dažďovej 

vody bude navrhovať aj dielčie technické opatrenia. V súčasnosti sa vypracováva analýza. 

 

Jozef Tokár 

podporujem návrh Mgr. Skačanovej, ide o to, aby sme kompletne riešili v rámci celého mesta 

a aby to nebolo finančne náročné 

 

F: Ing. Jaroslav Demian 

ak chceme komplexne riešiť, musíme riešiť malé projekty ale aj mosty  

 

F:Mgr. Eva Skačanová 

Uznesenie MsZ č. 157/2014 je zamerané len na Mazorník, navrhované uznesenie je zamerané 

na všetko. 

 

Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezno 

Ukladá 

Mestskému úradu Brezno 

 

1. Spracovať analýzu bilancie odtekajúcej dažďovej vody z jednotlivých odtokových 

mikropovodní katastra mesta Brezna. 

 

2. Pripraviť projektovú dokumentáciu na protipovodňové opatrenia v katastri mesta Brezna 

v jednotlivých odtokových mikropovodniach. 

 

3. Sledovať pripravované výzvy v rámci Operačného programu Kvalita životného prostredia 

a Integrovaného operačného programu zameraných na protipovodňové opatrenia 

a v prípade vhodnej výzvy žiadať o nenávratný finančný príspevok. 

 

K predloženému návrhu na uznesenie poslanci nemali pripomienky, pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy. 

 

Hlasovanie: Prítomných:   17 

 Za:    16 

 Proti:      0 

 Zdržal sa:     1 

 Uznesenie bolo schválené. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 72/2015, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
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K bodu 15/21 

Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o činnosti 

komisií            

 

V rozprave vystúpili poslanci: Ing. Strmeň, Ing, Majerčíková, Ing. Ridzoň, PhD., 

MUDr. Wolframová 

 

Ing. Vladimír Strmeň 

pripomenul poslancom povinnosť v zmysle ústavného zákona podať majetkové priznanie do 

31.3.2015  

 

Ing. Mária Majerčíková 

poprosila prednostu MsÚ, aby materiály do finančnej komisie chodili načas, nie jeden deň 

pred zasadnutím, treba dodržať tri dni 

 

Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

Komisia pre cestovný ruch a rozvoj podnikania sa vyjadrovala k uzneseniu č. 41/2015 – 

členovia komisie požadujú účasť na rokovaní s ODI k uvedenej problematike, navrhli 

vytvorenie parkovacieho miesta pre autobus pre potreby turistov na ul. B. Němcovej. 

 

 

K bodu 15/22 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľov príspevkových 

organizácií zriadených mestom, riaditeľov obchodných spoločností, v ktorých má mesto 

Brezno majetkovú účasť a riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom  

 

Poslanci položili otázky riaditeľovi TS Ing. Gaboňovi, ktorý odpovedal na všetky otázky. 

 

Bc. Andrej Barančok 

 podnet od občianky Mazorníkovo vo veci areálu bývalej MŠ na Mazorníkove –

upravenie areálu 

 

MUDr. Eva Wolframová 

 ľuďom chýbajú smetné koše na Mazorníkove, aj v celom meste 

Kedy sa bude čistiť kanalizácie na ceste Uličnej – podľa uznesenia 63/2014 

Nebudú sa obrezávať stromy na Fučíkovej ulici ? 

Pestovateľská ul. – chýba údajne orientačná tabuľa 

rekonštrukcia chodníka Rázusova, Hronská a Budovateľská  

 

Mgr. Daniel Struhár 

 Na ul. ČSA – dva smetné koše chýbajú, žiadne nie sú na ul. Z námestia až na  

Mazorníkovo 

Bolo by možné na smetné koše na komunálny odpad nalepiť informáciu, že sa môžu 

hádzať do týchto nádob aj psie exkrementy,  

upratať pri areály MŠ Mazorníkovo rigol 

poďakoval za očistenie chodníkov 

 

Mgr. Eva Skačanová 

 Budovateľská ulica – ďakujú za vyčistené kanalizačné vpuste 
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Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

 kedy sa budú čistiť kanalizácie na Mazorníkove, 

 

Milan Palovčík 

 na Nálepkovej ul. opraviť väčšie výtlky po zime 

 

Ing. Vladimír Strmeň 

 Cesta na Lúčky – od zákruty na Šiašovo po odbočku – kedy je v pláne vyštrkovať túto 

cestu.? Je v hroznom stave. 

 

 

K bodu 16/ 

Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna     

 

Ing. Jaroslav Demian 

 primátor mesta sa podpísal pod výzvu vláde SR a poslancom NR SR v súvislosti 

s prejednávaným zákonom o odpadoch. Pán primátor spolu s ostatnými starostami 

a primátormi vyzýva vládu a poslancov, aby prehodnotili svoj prístup k navrhovanému 

zákonu o odpadoch. Píše aj to, že ako zástupca samosprávy si vie spočítať dopad tohto 

nového zákona na mesto.  Pýtam sa, či to vie spočítať a ak áno, tak nech to predloží, 

aby som vedel aký dopad bude mať nový zákon o odpadoch na rozpočet mesta 

Brezna. 

 

 

Ing. Martin  Ridzoň, PhD. 

 funguje na webovom sídle mesta kolonka „Napíšte nám ?“  

 plánuje sa zriadenie lekárne v miestnej časti Mazorníkovo ? 

 v akom stave je projekt Vrchdolinka 

 plánuje sa pre mladých ľudí aplikácia Mesto Brezno – android ? 

 plánuje sa osadiť tabuľa „Mestská časť Mazorníkovo“ ? 

 

 

Bc. Andrej Barančok 

 apelovať na riaditeľa MŠ, aby sa postaral o vypratanie priestoru (keďže riaditeľ TS 

areál upratať nemôže), 

 ešte pred budovaním Kasárni sa začala kopiť čierna skládka stavebného odpadu na ul. 

Osloboditeľov – chcem informáciu, odkiaľ je tento stavebný odpad (oproti predajne 

Real Market) 

 poslanecký prieskum voľného majetku mesta – aby si šli v apríli poslanci pozrieť 

voľné priestory, aby mali prehľad 

 informačné a reklamné tabule na južnej strane námestia – sú údajne naším majetkom, 

ale nespravujeme ich. Údajne ich spravuje externá fira z BB. Zaujíma ma, či je to tak 

a ak áno, prečo to nemáme my. 

 Stránka mesta – dlžníci mesta je aktualizácia rok stará. 

 kto je správcom semafórov na námestí ? od stanice treba upraviť nastavenie – prejdú 4 

autá a opäť naskočí červená a potom všetci chodia smerom na Gymnázium 
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ODPOVEDE 

Ing. arch. Králik 

 upratanie areálu MŠ zabezpečíme cez úrad. Tento objekt má v správe MsÚ. 

 

Mgr. Martin Juhaniak 

 p. Drbúlová so svojimi zamestnancami areál pravidelne upratuje. Dám pokyn, aby šli 

opäť. 

 materiál sa navážal za účelom úpravy materiálu a úpravy (vyrovnania) terénu. Stav 

šetril aj stavebný úrad, ale porušenie nezistil. Je to legálny stav na začiatku stavby. 

Mesto Brezno ako dozorný orgán, ktorý vydal SP, musí si dostriehnuť, že ak sa stavba 

nebude realizovať, aby sa terén upravil. 

 prieskum voľného majetku mesta – dáme pripraviť písomný materiál o čo sa jedná 

a potom dohodneme termín. Predpokladám, že ide o priestory, ktoré je možné 

komerčne prenajať ? 

 informačné tabule na j. strane námestia  - v roku 2002 reklamné tabule zaplatila 

reklamná firma. Stavebná časť stĺpov bola v rámci výstavby námestia, ale vnútrajšok 

zaplatila externá firma, ktorá mala s mestom zmluvu. Podľa tejto externá firma mala 

reklamnú tabuľu prevádzkovať istú dobu a potom to prejde mestu. Zistíme na OŽPaSP 

a dáme vedieť. 

 zoznam dlžníkov – bude aktualizovaný tak, ako má byť. 

 

Mgr. Petra Dzurmanová: zoznam dlžníkov – zákon nedovoľuje zoznam dlžníkov dopĺňať. 

Ak uvidíte, že je informácia  31.12.2013, tak je to v poriadku. Nie je to možné riešiť. Zoznam 

musí zostať nemenný, len na konci roka. Mal by sa teraz zmeniť zoznam k 31.12.2014. 

 

Ing. Tomáš Gaboň, riaditeľ Technických služieb Brezno 

Správcom semafórov na námestí  sú TS 

 

Mgr. Daniel Struhár 

 potešilo ho, že sa bude riešiť osvetlenie na autobusovej stanici, apeloval, aby sa 

osvetlili autobusky č. 1, 2 a 3 

 riešenie dopravy medzi 9. májom a MPČL – ak obyvatelia bytového domu 11,12 a 13 

chcú zaparkovať pred svojím obytným domom, musia obísť celý ostrovček (10 jázd 

urobí 6 km). Nie je možné predeliť ostrovček v strede, aby nemuseli obchádzať autom 

takú dlhú trasu ? Navyše, ak majú obyvatelia nainštalované zatváracie garáže, majú 

problém pri vychádzaní áut. Je to v štádiu riešenia ? 

 

 

 

ODPOVEDE 

Ing. arch. Králik 

 osvetlenie je v štádiu riešenia 

 

Mgr. Dzurmanová: všetky osvetlenia sú objednané, vyskladnené, problém je s jedným 

výložníkom (na západnú stranu). Firma by mala realizovať osvetlenie max. do dvoch týždňov. 

Ak sa nebude riešiť problémová časť, pristúpime na opakované rokovania, aby sme situáciu 

riešili. 

 predelenie ostrovčeka: jedná sa o nákladnú investičnú akciu (zjednodušený projekt 

vyšiel cca 50 000 Eur) – predelenie ostrovčeka, riešenie prechodu pre chodcov (ako 

pri zimnom štadióne, osvetlenie atď.) 
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Ján Maruškin 

 má sa rušiť veľká lavica do Mostárne ? Prosí o odpoveď. 

 je možné namontovať kameru do tmavej uličky pri Bombure ? 

 

 

 

MUDr. Eva Wolframová 

 Na Mazorníkove okolo neprenajatého majetku – Martina Benku sú ukradnuté kovové 

čelá, použité na oplotenie objektu. Dá sa s tým niečo urobiť ? 

 vie niečo urobiť MsP s neustálym a hlučným rušením nočného kľudu z podniku Sírius 

na Štúrovej ulici ? 

 Krátka ulica v čase povodní bola jediná schodná – teraz je hrozne rozbitá. Je možné 

zabezpečiť vysprávky ? Detto na Mostárenskej. 

 

 

ODPOVEDE 

Ing. arch. Králik 

 lavica do Mostárne nie je súčasťou obchvatu a ani sa neuvažuje s jej demoláciu Je to 

majetok firmy K-SUPRA. Či bude lavica fungovať, to je na dohode mesta s firmou. 

 kamera – zistíme 

 oplotenie okolo starej školy na M.Benku – požiadal MsP o pravidelné obchôdzky. To 

už bude na novom náčelníkovi. 

 Mostárenská ulica – neviem, kde je problém. Dáme zistiť. 

 

Milan Palovčík 

 sutina z Kasární – kto toto sleduje, kto to má na starosti ? Brezno a okolie sa zaváža týmto 

materiálom. Za stavebný odpad sa platia neskutočné peniaze a my sme nezarobili na 

tomto nič, lebo nás niekto oklamal. Chcem písomnú odpoveď kto to má na starosti a kto 

to zavinil. 

 na mestskom pozemku majú Štátne lesy Čierny Balog chatu Čierny Vrch. Zo zákona ju 

majú ponúknuť vlastníkovi pozemku. Túto chatu predali a neponúkli mestu. Prečo nešla 

ponuka mestu ? Všetko sa obišlo. Chcem písomnú odpoveď a stanovisko štátnych lesov. 

 

 

Mgr. Eva Skačanová 

 Chcem oficiálnu odpoveď na to, kto vyhral výberové konanie na pozície vedúcich 

odborov MsÚ.  

 

 

Mgr. Martin Juhaniak 

víťazi sa ešte nevyjadrili, či ponuku príjmu. Nechcem, aby sme už teraz hovorili o ňom ako 

o pracovníkovi MsÚ, keď sa môže stať, že ponuku neprijme a nevezme vedúcu pozíciu. 

Informácia je zverejnená v týždenníku MY Horehronie. Oficiálne o konkrétnych osobách sa 

vieme baviť po 1.4.2015. 
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K bodu 17 / 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna     

 

Ing. arch. Ján Králik, zástupca primátora mesta, ukončil rokovanie Mestského zastupiteľstva 

mesta Brezna  o 20.54 hodine.   Z celého rokovania bol vyhotovený zvukový záznam + on 

line nahrávka zverejnená na www.zastupiteľstvo.sk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. v.r.           Mgr. Martin Juhaniak v.r. 

        primátor mesta                                                             prednosta MsÚ  

                                                                                       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MUDr. Eva Wolframová v.r.      Ján Maruškin v.r. 

overovateľ zápisnice                                                             overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

 

 

 

 
V Brezne, dňa16.4.2015                      Janka Štulajterová 

           zapisovateľka 
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